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Znana imena prejemnikov 
občinskih priznanj

Na februarski seji Občinskega sveta Občine Kamnik so svetnice in svetniki 
obravnavali tudi predlog prejemnikov priznanj Občine Kamnik ob letošnjem 
občinskem prazniku. Potrdili so, da bodo podeljena zlato, dve srebrni in 
tri bronasta priznanja: 

zlato priznanje Martini Golob Bohte za vsestransko ustvarjalno kul-
turno in umetniško udejstvovanje, pedagoško delo, prostovoljno sodelo-
vanje pri številnih kulturnih dogodkih in promocijo kamniške oblačilne 
dediščine,

srebrno priznanje Mihaelu Kaču za petdesetletni ustvarjalni kiparski 
opus,

srebrno priznanje Andreji Humar Gruden za prispevek k ohranjanju 
zgodovinske in kulturne dediščine ter izročila in pisane besede o občini Ka-
mnik in Mekinjah ter za večletno aktivno, predano in povsem prostovoljno 
režisersko delo pri dramski skupini Športno-kulturnega društva Mekinje,

bronasto priznanje Ivani Jevšnik za požrtvovalno delo v invalidskih 
organizacijah in predanost Združenju borcev za vrednote NOB Kamnik

bronasto, priznanje Maji Avguštin za strokovno konservatorsko delo 
na področju umetnostnozgodovinske dediščine vzhodne Gorenjske, zlasti 
pa kamniškega mestnega jedra, 

bronasto priznanje bosta prejela arhitekta Miha Volgemut in Rok 
Vetorazzi za izjemen dosežek v svetovnem merilu, saj je bil njun 
projekt Vrtec Zarja na Perovem uvrščen v izbor 33 najsodobnejših 
vrtcev, zgrajenih po letu 2008 po vsem svetu, mlada arhitekta pa 
sta skupaj s svetovno priznanimi avtorji predstavljena v skupini 32 
arhitektov v mednarodni arhitekturni publikaciji Kindergarten Ar-
chitecture.

Letošnje zimske počitnice bodo marsikateremu šolarju in dijaku 
ostale v lepem spominu. Zima  nam je namreč pred počitnicami rado-
darno nasula snega, tako da je bilo obilo možnosti za snežne radosti. Pa 
ni bilo potrebno daleč, saj  je s soncem obsijana Velika planina nudila 
dobre pogoje za smuko in sankanje, ljubitelji teka na smučeh so se 
razveselili tekaške proge vzdolž reke Nevljice in v Kamniški Bistrici. 

Starejši ohranjajo več 
pozornosti do dneva žena

Iz leta v leto je čutiti, da mednarodni dan žensk, ki ga predstavnice ne-
žnejšega spola praznujejo 8. marca, izgublja na pomenu. Videti je namreč, 
da je enakopravnost dosežena, a mnogi uradni podatki kažejo drugačno 
sliko, tudi Slovenke so v primerjavi z moškimi na večini področij še vedno v 
neenakem, slabšem položaju. Mednarodni dan žena je tako priložnost, da 
se na to  glasno opomni. Je pa ta dan zagotovo lahko tudi lepa priložnost 
za drobno pozornost, namenjeno nežnejšemu spolu. 

Mimoidoče na kamniških ulicah smo povprašali, kakšen odnos gojijo 
do mednarodnega dneva žensk. Na 9. strani. 

V petek in soboto, 15. in 16. februarja, so se devetošolci in dijaki četrtih 
letnikov širom Slovenije odpravili v šole, ki bodo zaznamovale njihovo 
mladost in učenost. Razpisi za vpis v srednje šole in visokošolske zavode 
so znani, zdaj morajo odločitev sprejeti mladi. Pri tem jim bodo seveda 
pomagali podatki, ki so jih pridobili na informativnih dnevih, kjer so iskali 
še zadnje informacije za odločitev o nadaljevanju izobraževalne poti. Tudi 
v Kamniku je na Gimnaziji in srednji šoli Rudolfa Maistra potekal informa-
tivni dan, v dveh dneh so na treh predstavitvah bodočim dijakom obširno 
in nazorno predstavili možnosti izobraževanja v programih gimnazija, 
ekonomski tehnik in predšolska vzgoja. .

Kot je povedal ravnatelj Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra mag. 
Šemso Mujanovič, je zanimanje za vpis veliko, pohvalijo pa se lahko tudi 
z odličnim obiskom informativnega dne. Udeleženci so si  ogledali pestre 
predstavitve šolskih predmetov s profesorji in dijaki, ena najbolj zanimivih 
je potekala v kemijskem laboratoriju, kjer so dijaki pokazali nekaj eks-
perimentov, profesorica pa je spregovorila o prisotnosti kemije v našem 
vsakdanu. 

Reportažo objavljamo na 11. strani. 
BOJANA KLEMENC

Podjetje PUBLICUS, d.o.o., Ljubljana je 31.12.2012 z Občino Ka-
mnik podpisalo novo koncesijsko pogodbo za izvajanje lokalne go-
spodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, 
lokalne gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih 
odpadkov in lokalne gospodarske javne službe odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Kamnik 
za dobo 10 let. 

V zadnjih nekaj letih so vzpostavili sistem ločenega zbiranja odpad-
kov, s katerim uspešno zasledujejo osnovni cilj zniževanja mešanih 
komunalnih odpadkov oziroma tistih odpadkov, ki gredo na odlaganje 
in povečevanja koristnih odpadkov, ki gredo v nadaljnjo predelavo. V 
naslednjem desetletnem obdobju bodo predvsem nadgrajevali obstoje-
či sistem in iskali načine, kako iz snovnega toka odpadkov izločiti še 
več koristnih odpadkov. Kot zagotavljajo se bodo trudili, da bo nivo 
izvajanja storitev še višji in da bo sistem stimulativen tudi za  končne 
uporabnike. 

Tokrat na 4. strani predstavljamo obstoječe storitve zbiranja 
različnih vrst odpadkov in  novosti, ki jih prinaša nova koncesijska 
pogodba in ki nadgrajujejo obstoječi sistem ravnanja s komunal-
nimi odpadki na območju občine Kamnik.

Zima je s snegom in soncem razveselila počitnikarje
Vse dni počitnic je bilo živahno na drsališču na Glavnem trgu, ki je 
letos na veliko veselje mladih drsalcev, še bolj pa staršev, dedkov in 
babic, ostalo sredi  mesta vse do konca počitnic. Na ledu so se v družbi 
animatorjev zabavali in se učili novih spretnosti. 

Več počitniških utrinkov na 9. strani. 
SAŠA MEJAČEkipna bronasta medalja 

na Evropskem prvenstvu
Na Poljskem so v teh dneh na Evropskem  dvoranskem prven-

stvu pomerili svoje moči lokostrelke in lokostrelci v mladinski 
in članski konkurenci z ukrivljenim in sestavljenim lokom.

Ponovno so bili uspešni slovenski lokostrelci v mladinski kon-
kurenci z ukrivljenim lokom. Brata Klemen in Gašper Štrajhar 
(oba člana LK Kamnik) in Jan Rijavec ( LK Logatec) so v močni 
evropski mladinski  konkurenci dosegli ekipno bronasto medaljo 
za Slovenijo.

Fantje so bili že povsem na pragu finala, vendar so po izenačenem 
dvoboju z nemško ekipo odločili zadnji milimetri v prid Nemcem, ki 
so se skupaj z Italijani uvrstili v finale. Naši fantje so se v dvoboju za 
bron »udarili« z odličnimi Ukrajinci, tu pa se je zgodba obrnila. Po 
prav tako izenačenem dvoboju so odločali zadnji streli v shootoff-u 
in tu so jih naši fantje premagali.

Iskrene čestitke!

Dobro delo Upravne enote 
Kamnik tudi v letu 2012

»Ugotavljamo, da smo v letu 2012 poslovali zelo uspešno, saj so dose-
ženi rezultati dela Upravne enote Kamnik, kljub povečanju obsega dela, 
zaostrenim pogojem poslovanja, zmanjšanju proračunskih sredstev, izva-
janju strogih varčevalnih ukrepov in omejitvam zaposlovanja, v skladu 
s programom dela in postavljenimi cilji upravne enote, oziroma jih celo 
presegajo,« je na novinarski konferenci 21. februarja z  zadovoljstvom 
predstavil delo UE Kamnik načelnik Mihael Novak.

Več na 4. strani.

Bodoči dijaki na prvem zmenku z novo šolo

Občina Kamnik in 
podjetje Publicus 
nadaljujeta sodelovanje

Naslednja  številka časopisa Kamniški občan  izide 22. marca. 
Rok za oddajo člankov je v petek, 15. marca,  oglase in zahvale 

pa lahko oddate še v ponedeljek, 18. marca,  v uredništvu v Kamni-
ku,  Glavni trg 25 (stavba med občino in pošto),  tel.: 01/83 91 311, 
041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net

Časopis Kamniški občan lahko prebirate tudi v elektronski izdaji 
na www.kamnik.si 



21. redna seja Občinskega sveta Občine Kamnik se je začela s pre-
cej spremenjenim dnevnim redom: najprej je bila predlagana obravna-
va po skrajšanem postopku glede »Predloga Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Medobčinski muzej 
Kamnik« in »Predloga Odloka o spremembi Odloka o predmetu, po-
gojih in postopkih za podeljevanje in prenehanje koncesije za izvaja-
nje programa predšolske vzgoje in varstva«. Župan je predlagal tudi 
umik zadnje točke in sicer »Predlog Odloka o razveljavitvi Odloka o 
varstvu zraka na območju občine Kamnik – skrajšani postopek«, nato 
pa je predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imeno-
vanja Karla Urh predlagala še umik točke »Volitve in imenovanja« 
zaradi neusklajenosti, kot je dejala. In to kljub temu, da je Komisija 
za volitve, imenovanja in administrativne zadeve (KVIAZ) že potrdila 
predloge za tri člane Sveta OŠ Frana Albrehta. 

Ob občinskem prazniku podeljena 
zlato, dve srebrni in tri bronasta 
priznanja

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je na svoji 
21. seji obravnavala predloge, ki so prispeli na razpis za podelitev 
priznanj Občine Kamnik v letu 2013. Do predpisanega roka (17. ja-
nuarja) je prispelo trinajst predlogov za podelitev priznanj. Sve-
tniška skupina LTS – za Kamnik je vložila amandma in predlagala 
še dve imeni za podelitev priznanja. Kot je dejal Jože Zagorc (LTS 
- za Kamnik), njihova svetniška skupina ni imela svojih predstavni-
kov v komisiji, ki je izbirala kandidate, zato so svoj predlog podali 
z amandmajem. Tudi Marija Mošnik in Rudolf Pfajfar (oba LTS 
– za Kamnik) sta se mu pridružila in pozvala svetnike naj podprejo 
amandma in s tem tudi delo mladih predlaganih kandidatov. Jože 
Korošec (SLS) član komisije je poudaril, da je imela komisija težko 

nalogo izbrati med 13 kandidati, da pa so bile odločitve pravično in 
demokratično sprejete. Svetniki so amandma podprli z 20 glasovi ZA 
in 9 PROTI. Tako bodo ob občinskem prazniku podeljena zlato, dve 
srebrni in tri bronasta priznanja: 

- zlato priznanje Martini Golob Bohte za vsestransko ustvarjal-
no kulturno in umetniško udejstvovanje, pedagoško delo, prostovoljno 
sodelovanje pri številnih kulturnih dogodkih in promocijo kamniške 
oblačilne dediščine

- srebrno priznanje Mihaelu Kaču za petdesetletni ustvarjalni 
kiparski opus

- srebrno priznanje Andreji Humar Gruden za prispevek k 
ohranjanju zgodovinske in kulturne dediščine ter izročila in pisane 
besede o občini Kamnik in Mekinjah ter za večletno aktivno, predano 
in povsem prostovoljno režisersko delo pri dramski skupini Športno-
kulturnega društva Mekinje

- bronasto priznanje Ivani Jevšnik za požrtvovalno delo v in-
validskih organizacijah in predanost Združenju borcev za vrednote 
NOB Kamnik

- bronasto priznanje Maji Avguštin za strokovno konserva-
torsko delo na področju umetnostnozgodovinske dediščine vzhodne 
Gorenjske, zlasti pa kamniškega mestnega jedra 

- po vloženem in sprejetem amandmaju svetniške skupine LTS 
za Kamnik pa bo podeljeno še tretje bronasto priznanje, prejela 
ga bosta arhitekta Miha Volgemut in Rok Vetorazzi za izjemen 
dosežek v svetovnem merilu, saj je bil njun projekt Vrtec Zarja na 
Perovem uvrščen v izbor 33 najsodobnejših vrtcev, zgrajenih po 
letu 2008 po vsem svetu, mlada arhitekta pa sta skupaj s svetovno 
priznanimi avtorji predstavljena v skupini 32 arhitektov v medna-
rodni arhitekturni publikaciji Kindergarten Architecture.

15.000 evrov za azilsko oskrbo 
zapuščenih živali 

V drugi obravnavi je bil z nekaterimi popravki iz prve obravnave 
sprejet tudi »Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje jav-
ne službe zavetišča za zapuščene živali na območju občine Kamnik«. 
Namen odloka je oskrbo zapuščenih živali na območju občine Kamnik 
izvajati kot obvezno javno službo s podelitvijo koncesije koncesionarju, 
ki ga bo Občina Kamnik izbrala v skladu z določili tega odloka.

Slednji določa predmet in območje izvajanja javne službe, način 
opravljanja varstva zapuščenih živali, postopek javnega razpisa in 
izbire koncesionarja, pogoje za podelitev in izvajanje koncesije, vire 
in način financiranja, nadzor nad izvajanjem koncesije, prenehanje 
koncesijskega razmerja, končne določbe in druge sestavine, potreb-
ne za določitev in izvajanje obvezne javne službe. Dejavnost javne 
službe obsega sprejem prijav o zapuščenih živalih, zagotavljanje po-
trebne veterinarske pomoči zapuščenim živalim, zagotavljanje ulova, 
prevoza, namestitve in oskrbe zapuščenih živali v zavetišču,  skrb za 
iskanje skrbnikov teh živali oziroma prodajo ali oddajo živali novim 
lastnikom, skrb za ažurno vodenje registra psov, zlasti pa ulovljenih, 
oskrbljenih in oddanih psov ter druge naloge, določene z Zakonom 
o zaščiti živali ter Pravilnikom o pogojih za zavetišča za zapuščene 
živali. Za azilsko oskrbo zapuščenih živali se iz občinskega proračuna 
v letu 2013 planira 15.000 evrov.

Maistrova soba v upravljanje 
Medobčinskemu muzeju Kamnik

Po skrajšanem postopku so svetniki z 29 glasovi ZA in nobenim 
proti sprejeli »Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odlo-

ka o ustanovitvi javnega zavoda Medobčinski muzej«. Spominska 
soba Rudolfa Maistra je dana v upravljanje in vodenje javnemu 
zavodu Medobčinskemu muzeju Kamnik, katerega ustanovite-
ljica je Občina Kamnik, soustanoviteljici pa Občina Komenda in 
Občina Trzin. Osnovno poslanstvo zavoda je skrb za spoznavanje, 
razumevanje in varovanje arheološke, umetnostno zgodovinske, 
zgodovinske in etnološko kulturne dediščine na ozemlju občine 
Kamnik, Domžal, Komende, Lukovice, Mengša, Moravč in Trzi-
na v skladu z uredbami Vlade RS. Zavod že upravlja s prvim in 
drugim nadstropjem Galerije Mihe Maleša, vključno s spominsko 
sobo Aladina Lanca, prav tako ima v upravljanju vso opremo in 
inventarizirane predmete v objektih kompleksa gradu Zaprice, kjer 
so razstavni, depojski in upravni prostori zavoda.

Marca lani je bil podpisan dogovor o solastništvu Maistrove 
hiše s strani Občine Kamnik in župnijskega urada Kamnik, v 
katerem se izrecno navaja, da občini pripadajo iz naslova pripa-
dajočega solastniškega deleža v naravi prostor bivše drogerije in 
sosednji prostor v pritličju stanovanjske stavbe. Občina Kamnik 
v omenjenih pritličnih prostorih ureja spominsko sobo Rudolfa 
Maistra s programom, ki bo voden in upravljan s strani muzej-
sko pedagoške dejavnosti pod okriljem Medobčinskega muzeja 
Kamnik. Vsebinski sklopi muzejskega dela bodo stalna razstava 
o življenju in delu generala Rudolfa Maistra, razstave, ki bodo 
obravnavale posamezne odseke iz Maistrovega življenja, umetnost 
v njegovem času, izvajanje pedagoško andragoških dejavnosti, 
kot je vključitev ogleda rojstne hiše in razstav v učni program, 
usposobiti funkcionalno sobo s projekcijo (multimedijska soba), 
strokovna srečanja ipd. 

V letošnjem občinskem proračunu  je za ureditev spominske 
sobe Rudolfa Maistra zagotovljenih 70.000 evrov (za dokončanje 
del, ki so se pričela že v letu 2012 - gradbeno obrtniška dela, opre-
ma…), Medobčinskemu muzeju Kamnik pa je namenjenih  50.000 
evrov za upravljanje (to zajema finančna sredstva za pripravo stal-
ne razstave in materialne stroške za obratovanje Maistrove hiše 
za 10 mesecev).

Dela potekajo v skladu z načrti, svetniki pa so se strinjali, da bo 
Maistrova soba poživila kamniški turistični utrip in privabila šo-
larje ter dijake. Mateja Poljanšek (LDS) je še posebej poudarila, 
da je delo zaposlenih v tem zavodu občudovanja vredno, zlasti ker 
s tako malo sredstvi in majhnim številom zaposlenih tako dobro 
opravljajo svoje delo. 

Potrebna absolutna večina občinskega 
sveta za podelitev koncesije za 
izvajanje predšolske vzgoje

Sprejet je bil tudi »Predlog Odloka o spremembi Odloka o pred-
metu, pogojih in postopkih za podeljevanje in prenehanje koncesije 
za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva«, katerega cilj 
je uskladiti obstoječi odlok z vsebino »Sklepa o soglasju k dode-
litvi nepovratnih sredstev za nove koncesijske oddelke predšolske 
vzgoje v letih 2013, 2014 in 2015«. Bistvena sprememba sprejetega 
sklepa je, da Občinski svet občinsko upravo zavezuje, da kon-
cesijske pogodbe s koncesionarjem, izbranem na javnem razpisu 
za podelitev koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje 
in varstva NE sklene, dokler Občinski svet ne da soglasja k njeni 
vsebini z absolutno večino glasov vseh svojih članov. 

Ob tem je Jože Zagorc (LTS za Kamnik) apeliral na občinsko 
upravo, naj ne zaostruje pogojev preveč; trenutni pogoji namreč 
onemogočajo, da bi odprli vrtec (na Fužinah), ki ima sicer uporabno 
dovoljenje, medtem ko otroci čakajo  za sprejem.  

KATJA URANKAR

Po mnenju čebelarjev je dolina Kamniške Bistrice izjemna in  najboljša 
lokacija za plemenitev čebel. Zaščitena z visokimi vrhovi Kamniških Alp, 
ki  preprečujejo dolet trotov od drugod, omogoča nadzorovano parjenje 
matic s troti iz izbranih trotarjev, vrsta pa lahko ostaja čista. Kamniški 
čebelarji tako že desetletja vzrejajo najkakovostnejše primerke kranjske 
sivke, avtohtone slovenske vrste medonosnih čebel. Z 80 leti je pleme-
nilna postaja na Kopiščih najstarejša v Sloveniji in ponosno nosi ime po 
svojem ustanovitelju, cenjenem čebelarju in profesorju Josipu Verbiču. 
Leta 1932 se je odločil, da bo ustanovil prvo plemenilno postajo za 
plemenitev in vzrejo čebeljih matic v Sloveniji in to na Kopiščih v dolini 
Kamniške Bistrice. Na to je vplival predvsem geografski položaj Kopišč, 
ki so svoje ime dobila po oglarjenju in oglarjih, ki so tam pred davnimi 
leti v kopah »kuhali« in pridobivali oglje. Za začetek je postavil zložljivo 
hišico, ki je dala streho enemu trotarju.

Profesor Verbič je bil vodja plemenilne postaje do leta 1939, ko je 
vodenje prepustil Kamničanu Janku Malešiču, ta pa jo je vodil vse do 
druge svetovne vojne. Postaja je znova zaživela 10. maja leta 1947, ko 
so tja pripeljali trotar in 48 kranjičev, nato pa še prve matice. Kamniški 
čebelarji so spoznali pomembnost dobre čebelje rase, zato so vse svoje 
moči usmerili v zgraditev novega čebelnjaka na Kopiščih. Z lastnimi fi-
nančnimi sredstvi in prizadevnim delom so postavili Plemenilno postajo 
na Kopiščah in jo poimenovali po pokojnem profesorju Verbiču. Vodenje 
postaje je najprej prevzel Ivan Stare, leta 1981 pa je vodenje prepustil 
Francu Sitarju. Ta je bil vodja plemenilne postaje vse do začetka 1998, ko 
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Znana imena prejemnikov občinskih priznanj

Zavarovano območje plemenilne postaje čebel 
Josipa Verbiča

Na veselje kamniških čebelarjev so svetniki z 29 glasovi ZA in nobe-
nim proti podprli Predlog Odloka o zavarovanju območja plemenilne 
postaje čebel Josipa Verbiča v Kamniški Bistrici. Namen odloka je bila 
določitev območja okrog plemenilne postaje Josipa Verbiča:  gre za 
območje doline Kamniške Bistrice in Velike planine, ki mora biti varo-
vano in ne sme dopuščati prevozov tujih čebeljih družin. Plemenilna 
postaja se namreč nahaja na območju, ki je s pašnega vidika nezanimiva 
za druge čebelarje, vendar kljub temu prihaja do nekaterih prevozov 
tujih čebeljih družin v to dolino. Omejitev dostavljanja čebeljih družin 
v Kamniško Bistrico je nujna in potrebna, predvsem za kontrolirano 
plemenitev matic kranjske sivke. Zaradi dolge tradicije čebelarjenja s 
kranjsko sivko, ki ima nezamenljivo vlogo pri zagotavljanju velikega 
deleža hrane za ljudi, je zelo pomembna ohranitev genetskega potenci-
ala, ki predstavlja tudi pomemben del naravne in kulturne dediščine ter 

biotske raznovrstnosti. Podpora lokalne skupnosti za določitev varova-
nega območja je za registracijo plemenilne postaje zelo pomembna, ob 
tem pa bi bilo potrebno tovrsten »objekt« oziroma aktivnosti izkoristiti 
tudi za »turistični« razvoj doline Kamniške Bistrice. 

Svetniki so zelo usklajeno podprli predlog, ob tem pa opozorili na 
nadzor nad izvajanjem odloka, ki je v pristojnosti države oziroma pogo-
jen z zakonom o živinoreji. Anton Tomec iz Čebelarske zveze Slovenije 
je potrdil, da ima nadzor res država, ključno vlogo pa vseeno čebelarji. 
Povedal je še, da je lokacija preizkušena in na podlagi dolgoletnih izku-
šenj primerna za vzrejo čebel, zato ne bo potrebnih posebnih posegov, 
kot je na primer načrtno zasajanje rastlin ipd. 

Svetniki so Čebelarskemu društvu Kamnik in čebelarjem zaželeli srečo 
in uspešno delo.

je vodenje postaje prepustil Radoslavu Pavloviču in Janezu Galinu, ki sta 
člana Čebelarskega društva Kamnik, v okviru katerega deluje tudi ple-
menilna postaja. Konec leta 2004 je delo na plemenilni postaji prevzel 
Gregor Mlakar iz Kamnika. Po nekajletnem premoru jo je z zavzetim in 
skrbnim delom ponovno oživil  Milan Starovasnik z Gore pri Komendi 
in zadnja leta resnično vzorno skrbi za njo.

Že kmalu po vzpostavitvi plemenilne postaje (leta 1934) je občina 
Kamnik sprejela odlok, ki prepoveduje dovoz čebel v dolino Kamniške 
Bistrice od Stahovice naprej, od tam pa je dolina zaščitena z visokimi vr-
hovi Kamniških Alp (najnižja sedla vrhov dosegajo približno 1400 metrov 
nadmorske višine). Takšna zaščita preprečuje dolet trotov od drugod, 
zato je mogoče kontrolirano parjenje matic s troti iz izbranih trotarjev. 
Trotišče je približno 300 metrov od plemenilne postaje. Najbližji čebel-
njak je oddaljen dobrih pet kilometrov zračne črte. 

Na plemenilni postaji nadomeščajo stare lesene plemenilni-
ke z novejšimi iz umetnih mas, ki omogočajo zgodnejšo vzrejo 
matic in boljši odstotek vzrejenih matic. Zaradi nižjih tempera-
tur so prve matice na voljo šele konec maja ali v začetku junija. 
»Pri nakupu matice in ob upoštevanju navodil za ustrezno dodajanje 
matic jamčimo, da je matica zagotovo oprašena in rasno čista kranjska 
sivka. Vse matice so evidentirane v rodovniški knjigi, vsaka pa je ozna-
čena z opalitno ploščico s svojo številko ter vpisana v rodovniško knjigo. 
Naše čebelje družine se odlikujejo po rasni čistosti, mirnosti, izrazitem 
čistilnem nagonu in živahnosti«, ponosno povedo kamniški čebelarji. 

Kamniška Bistrica je edinstvena lokacija za 
plemenitev čebel



Ob slovenskem kulturnem 
prazniku je 7. marca  svoja vrata 
uradno odprla krajevna knjižni-
ca v Motniku, ki jo je v prvem 
nadstropju podružnične šole Mo-
tnik uredila Matična knjižnica 
Kamnik  v dogovoru z Občino 
Kamnik in Osnovno šolo Šmar-
tno v Tuhinju. Knjižnica ponuja 
približno 3.500 enot knjižnič-
nega gradiva za otroke, odrasle 
in mlade, uporabnikom pa je na 
voljo tudi računalniška oprema z 
dostopom do spleta in udobnimi 
prostori za branje, druženje ter 
pogovor. Urejena je zbirka so-
dobnega gradiva s poudarkom na 

značilnostih kraja. Precej je tudi 
gradiva za obvezno šolsko bra-
nje. Na voljo je strokovna zbirka 
gradiva s poudarkom na zdravem 
življenju, vzgoji, vrtnarjenju, ku-
hanju in naravoslovju. Prostori in 
oprema omogočajo doseganje ci-
ljev knjižnične dejavnosti, to je 
širjenje bralne kulture, informa-
cijske pismenosti in sodelovanje 

Krajevna knjižnica 
Motnik odprla vrata

v vseživljenjskem učenju. Nova 
krajevna knjižnica pa nudi mož- 
nost uporabe prostora za učenje 
(dostop do gradiva, prostor za 
učenje in študij, prostor za študij-
ske krožke in sestajanje manjših 
učnih skupin).

Kot je povedala direktorica 
Matične knjižnice Kamnik 
Breda Podbrežnik Vukmir, je 
bil projekt delno financiran s 
strani Evropske unije, in sicer 
s strani Evropskega kmetijske-
ga sklada za razvoj podeželja iz 
ukrepa LEADER. »Projektu so 
bila dodeljena sredstva v dele-
žu do 90 odstotkov upravičenih 

stroškov od izvedenih aktivno-
sti do skupne vrednosti 14.998 
evrov za izvedbo projekta. Ce-
lotna vrednost projekta pa je 
znašala 19.998 evrov. Sredstva 
so se porabila za nabavo knji-
žnične opreme«. 

Župan Marjan Šarec je zbra-
nim čestital ob kulturnem pra-
zniku in poudaril, da smo edina 

država, ki imamo tovrstni pra-
znik.  »Kultura je tista, ki nas 
bo ohranila tudi v kriznih časih. 
Otvoritev takšne knjižnice je še 
posebej redka in dobrodošla 
priložnost v današnjih časih. 
Kultura je tista, ki nas je ohra-
nila in kultura je tista, ki nas bo 
ohranila. Če jo bomo le znali 
prav dojemati. Če bomo znali 
prijeti v roke knjigo. Prav je, 
da poklonimo čas in slavo vsem 
kulturnikom, ki so se skozi vsa 
leta, od Primoža Trubarja dalje, 
borili za slovenski jezik, za to, 
da smo obstali na tem prosto-

ru. Ne jemljimo jutrišnjega dne 
samo kot dela prost dan, ampak 
ga doživimo tako, kot bi si želel 
France Prešeren. V upanju, da 
bodo krajanke in krajani v čim 
večji meri zahajali v prostore 
knjižnice, si želim, da bi literar-
no leposlovje, ki ga nudi nova 
knjižnica, postalo užitek in du-
hovna hrana mnogim bodočim 
uporabnikom knjižnice.«  

Naj bo za vse nas vodilo jutri-
šnjega in vseh ostalih dni: »OD-
PRI KNJIGO IN KNJIGA BO 
ODPRLA TEBE!«
JANJA ZORMAN MACURA

Za kulturno popestritev dogajanja so poskrbeli Motniški polžki, učenci 
OŠ Šmartno v Tuhinju, podružnična šola Motnik, nekdanji učenci Ka-
tja Poljanšek, Lara Voljkar, Tilen in Lea Boršič z glasbenimi točkami 
ter plesna skupina Kulturnega društva Motnik.

S slavnostnim prerezom traku so župan Marjan Šarec, direktorica 
Matične knjižnice Kamnik Breda Podbrežnik Vukmir in predsednik 
Krajevne skupnosti Motnik Marjan Semprimožnik uradno oznanili 
začetek delovanja krajevne knjižnice Motnik v prostorih podružnične 
osnovne šole.

Oddelek za urejanje prostora je na internetni strani Občine Kamnik 
objavil stališča do pripomb, ki so bile podane v času javne 
razgrnitve Občinskega prostorskega načrta od 17. maja do 
vključno 19. junija 2012. Vseh stališč do pripomb je bilo 495. Za-
radi varstva osebnih podatkov so stališča objavljena brez podatkov o 
vlagatelju pripombe. Predlagatelji pripomb so bili posebej obveščeni 
o številki pripombe oziroma stališču do pripombe.

Kot pojasnjujejo na Občini Kamnik, so bila stališča do pripomb  
opredeljena z usklajevanjem med predpisi, strateškimi cilji 
Občine Kamnik in pripombami občanov. »Občina je s sprejetimi 
stališči poskušala v največji možni meri upoštevati želje in potrebe 
občanov, vendar je to mogoče le v obsegu, ki je skladen s predpisi ter 
strateškimi usmeritvami države in občine. Hkrati pa je potrebno glede 
sprememb v prostoru doseči splošno družbeno sprejemljivost, ki pa v 
nekaterih primerih ni skladna s posamičnimi predlogi in pobudami.«

Sprejeta stališča spreminjajo predlagani dopolnjeni osnutek, zato 
se je Občina Kamnik odločila, da bo nov dopolnjeni osnutek OPN 
še enkrat posredovala v javno razgrnitev. Na ta način bo Občina Ka-
mnik prikazala spremembe, ki so posledica sprejetih stališč do pri-

V Sloveniji je zelo nizka samooskrba z hrano. Strokovnjaki opo-
zarjajo, da pridelamo le 37% prehrane za lastne potrebe. Prehranska 
samooskrba bi morala biti prioriteta tako države, kot tudi lokalnih 
skupnosti. Kakšna je samooskrba v občini Kamnik in ali občina pri-
pravlja kakšne akcije na tem področju,  zanima svetnico Ano Marijo 
Suhoveršnik. 

Martina Bajde in Barbara Strajnar z Občine Kamnik pravita, da se 
v Občini Kamnik zavedajo, da lokalna samooskrba postaja ena od 
najpomembnejših prednosti za občino in njene prebivalce. Že nekaj 
let načrtno delajo na področju izboljšanja lokalne samooskrbe in se pri 
tem povezujejo s sosednjimi občinami. V okviru regije Srce Slovenije 
je vzpostavljena mreža za lokalno samooskrbo, ki povezuje več kot 
100 lokalnih pridelovalcev hrane s 50 šolami in vrtci. Trenutno je iz 
občine Kamnik v mrežo vključenih 10 kmetov, katerih sadje in zele-
njava se dostavlja v 6 šol v občini Kamnik. Mrežo nameravajo razširiti. 
Opažajo, da se povpraševanje po doma pridelani hrani povečuje tudi 
na kamniški tržnici, ki je v sobotah tudi dobro obiskana. V prihodnje 
poleg nadaljnjega razvoja tržnice želimo vzpostaviti pogoje za trgo-
vino, v kateri se bodo prodajali samo domači pridelki. 

V lanskem letu je bila izdelana enotna embalaža, in sicer 290 za-
bojčkov v dveh velikostih in 280 papirnatih vrečk, ki je bila razde-
ljena lokalnim ponudnikom in društvom z namenom poenotiti izgled 
embalaže za lokalno pridelano hrano ter oblikovati okolju prijazno 
embalažo. Takšna embalaža prispeva k boljši prepoznavnosti lokalnih 
pridelkov in pospešuje prodajo lokalnih produktov. 

Občina Kamnik podpira tudi najrazličnejše akcije za kre-
pitev lokalne samooskrbe, kot je na primer menjava avtoh-
tonih semen, ki bo potekala v sredo, 13. marca, ob 17. uri 

Dopolnjeni osnutek OPN  
bo ponovno javno razgrnjen

pomb, uskladila spremembe v postopku celovite presoje vplivov na 
okolje (CPVO) in seznanila javnost s predlaganimi rešitvami. Datum 
in trajanje ponovne javne razgrnitve bo objavljen takoj po prejemu 
pozitivnega mnenja (odločbe) Ministrstva za kmetijstvo in okolje, 
Direktorata za okolje, Sektorja za celovito presojo vplivov na okolje 
o ustreznosti OPN za javno razgrnitev. Predvidoma bo druga javna 
razgrnitev potekala spomladi 2013.

Pritožba na stališče do pripombe ni možna, imajo pa vsi pobu-
dniki možnost ponovno podati pripombo na ponovno javno raz-
grnjeni dopolnjeni osnutek OPN v času ponovne javne razgrnitve, 
ki bo predvidoma še v pomladnem času. Pripombe, predvsem tiste, 
katerih namen je sprememba namenske rabe prostora, morajo temeljiti 
na dejstvih, strokovnih podlagah in drugi dokumentaciji, ki podpirajo 
pripombo, ker drugače pripomb ni mogoče ustrezno presojati.

Na podlagi veljavne zakonodaje mora Občina Kamnik predlog OPN 
še dokončno uskladiti s pristojnimi nosilci urejanja prostora v fazi pri-
dobivanja mnenj. Končna mnenja nosilcev urejanja prostora bo Občina 
Kamnik pridobivala k predlogu OPN, ki bo pripravljen po zaključku 2. 
javne razgrnitve in sprejemu stališč do pripomb iz 2. javne razgrnitve. 
Občina lahko sprejme samo takšen predlog OPN, ki je za vse lokacije 
oziroma celoten prostor občine usklajen z vsemi nosilci urejanja pro-
stora (pridobljena pozitivna mnenja nosilcev urejanja prostora) in za 
katerega je pridobljena odločba o sprejemljivosti vplivov na okolje v 
postopku celovite presoje vplivov na okolje.

Povečati lokalno samooskrbo v prostorih Matične knjižnice Kamnik z ogledom dokumen-
tarnega filma, ki  prikazuje pomembnost semen za naše 
življenje in o trenutnem dogajanju s semeni v svetu. 

Področju lokalne samooskrbe bo v prihodnje zagotovo potrebno 
nameniti še več pozornosti. Tudi Občina Kamnik želi povečati stop-
njo lokalne samooskrbe, lokalnim pridelovalcem zagotoviti nove tr-
žne poti ter kupcem zanesljiv vir zdrave, sezonske, ekološke in doma 
pridelane hrane. 

Več učencev upravičenih do 
subvencije za malico in kosilo

S 1. 2. 2013 je pričel veljati nov Zakon o šolski prehrani (Zšol-
Pre-1). Pravica do subvencije se ne ugotavlja več po predhodno ugo-
tovljenih in v skupnem izračunu družinskih dohodkov upoštevanih 
pravic do otroškega dodatka, denarne socialne pomoči in državne 
štipendije, ampak je vezana neposredno na odstotek, ugotovljen v 
postopku odločanja o pravici do otroškega dodatka. To pomeni, 
da bo pravico do subvencije za malico in kosilo dobilo bistveno 
večje število učencev kot do sedaj.

 Cenzus za upravičenost do polne subvencije za malico: povprečni 
dohodek na družinskega člana ne presega 53 odstotkov neto pov-
prečne plače v RS; upravičenost do subvencije za kosilo: povprečni 
dohodek na družinskega člana ne presega 18 odstotkov neto povpreč-
ne plače v RS. 

Centri za socialno delo bodo odločbe izdali po uradni dolžnosti, 
zato vlog ni potrebno vlagati. Upravičenost do subvencije bodo ugo-
tavljali tudi, če v vlogi za otroški dodatek niste uveljavljali subvencije 
za šolsko prehrano.



OBČINA KAMNIK IN PUBLICUS, D.O.O., LJUBLJANA 
NADALJUJETA S SODELOVANJEM

STORITEV NAČIN ZBIRANJA

Ločeno zbiranje in prevoz ostanka 
komunalnih odpadkov 

črna posoda s črnim pokrovom

Ločeno zbiranje in prevoz mešane odpadne 
embalaže 

črna posoda z rumenim pokrovom ali rumena 
vreča

Ločeno zbiranje in prevoz biološko 
razgradljivih kuhinjskih odpadkov

rjava posoda ali »kompostiranje v lastnem vrtu«

Ločeno zbiranje in prevoz ločenih frakcij 
odpadkov na zbiralnicah ločenih frakcij 
(“ekološki otoki”)

črn zabojnik z rumenim pokrovom (embalaža), 
črn zabojnik z modrim pokrovom (papir in karton), 
črn zabojnik z zelenim pokrovom (steklo) 

Ločeno zbiranje in prevoz kosovnih 
odpadkov na podlagi predhodnega naročila 
(2 kupona)

v razsutem stanju na lokaciji naročnika

Ločeno zbiranje in prevoz nevarnih 
odpadkov

jesenska akcija zbiranja s tovornim vozilom 
(postanki na različnih lokacijah);  
2. in 3. sobota v oktobru

Brezplačna oddaja različnih vrst odpadkov 
v Zbirni center Suhadole

v odprtih zabojnikih volumna 7 m3

OBSTOJEČE STORITVE

NOVOSTI
STORITEV NAČIN ZBIRANJA

Lasten dovoz kosovnih odpadkov  
v Zbirni center Suhadole - v primeru 
oddaje s predložitvijo kupona za 
brezplačen odvoz kosovnih odpadkov, 
se stranki prizna dobropis v vrednosti 
8,00 €, ki se upošteva v naslednjem 
obračunskem obdobju.

v odprtih zabojnikih volumna 7 m3

Ločeno zbiranje in prevoz nevarnih 
odpadkov

dodatna spomladanska akcija zbiranja  
s tovornim vozilom (postanki na različnih lokacijah), 
ki bo letos izvedena 13. in 20. aprila

Ločeno zbiranje in prevoz odpadne 
električne in elektronske opreme

akcija zbiranja s tovornim vozilom (postanki na 
različnih lokacijah); 1. sobota v septembru.  
Akcija je bila v letošnjem letu izjemoma izvedena 
že v mesecu februarju, v sodelovanju s podjetjem 
ZEOS d.o.o.. Potekala je pod sloganom 
»E-odpadke ločuj in okolje varuj!«

Ločeno zbiranje odpadnih oblačil in 
tekstila

tipski kovinski zabojnik - na desetih lokacijah na 
območju podeželja občine Kamnik bomo namestili 
tipske zabojnike, kamor boste občani lahko odlagali 
odslužena oblačila, obutev in tekstilije.

Brezplačen sprejem gradbenih odpadkov 
iz gospodinjstev v Zbirni center Suhadole

v odprtih zabojnikih volumna 7 m3; brezplačen 
sprejem velja za količine, ki so značilne za 
gospodinjstva (poostren nadzor nad virom 
nastanka in količinami)

Brezplačen sprejem zelenega vrtnega 
odpada iz gospodinjstev v Zbirni center 
Suhadole

na posebej urejenem platoju v razsutem stanju; 
brezplačen sprejem velja za količine, ki so 
značilne za gospodinjstva (poostren nadzor nad 
virom nastanka in količinami)

»Ugotavljamo, da smo v letu 2012 
poslovali zelo uspešno, saj so dose-
ženi rezultati dela Upravne enote 
Kamnik, kljub povečanju obsega 
dela, zaostrenim pogojem poslova-
nja, zmanjšanju proračunskih sred-
stev, izvajanju strogih varčevalnih 
ukrepov in omejitvam zaposlova-
nja, v skladu s programom dela in 
postavljenimi cilji upravne enote, 
oziroma jih celo presegajo,« je na 
novinarski konferenci 21. februar-
ja z zadovoljstvom predstavil delo 
UE Kamnik načelnik Mihael No-
vak. Doseženi dobri rezultati UE Ka-
mnik so sad načrtnega, strokovnega, 
odgovornega in zavzetega dela vseh 
35 javnih uslužbencev, kolikor jih je 
trenutno v Upravni enoti Kamnik.

Največ dela na področju upravno notranjih 
zadev

V letu 2012 so na UE Kamnik imeli v reševanju 23.194 upravnih zadev, 
kar je 34,3 % več kot v preteklem letu. Največje povečanje je bilo na 
področju upravno notranjih zadev zaradi zamenjave osebnih izkaznic 
ter potnih listov in na področju uveljavljanja pravic po vojnih zakonih 
zaradi uveljavitve ZUJF (Zakona za uravnoteženje javnih financ). »Iz re-
zultatov dela je razvidno, da smo v preteklem letu rešili kar 23.124 upravnih 
zadev, to je 99,7 % vseh upravnih zadev v reševanju«, je z zadovoljstvom 
izpostavil Novak.

V letu 2012 so na upravni enoti Kamnik opravili tudi 34.842 drugih 
upravnih nalog, kar je 2.316 (7,1 %) več kot leto poprej. Povečanje je bilo 
na račun uskladitve GERK-ov z dejansko rabo zemljišč, saj je na podlagi 
novih letalskih posnetkov obnovljena evidenca dejanske rabe zahtevala 
zelo obsežno delo, povečalo se je tudi število e-VEM postopkov in izdaja 
potrdil iz uradnih evidenc ter posredovanje podatkov osebam, ki izkažejo 
pravni interes na področju prometa.

Tako kot leto 2011 tudi leto 2012 lahko poimenujemo »leto volilnih 
opravil«, vsaj kar zadeva število vloženih pobud za posamezne referen-
dume oz. zbiranje podpisov volivcev za podporo zahtevam za razpis oz. 
vložitev predlogov zakonov, kar je naložilo dodatno delo zaposlenim na 
upravni enoti.

»Ob maksimalni angažiranosti vseh zaposlenih, z dobro organizacijo 
dela in z aktiviranjem petih sodobnih delovnih mest na različnih lokacijah 
je bilo omogočeno kar najbolj hitro, učinkovito in kvalitetno opravljanje 
upravnih storitev na področju zamenjave javnih listin. Vloženih je bilo 
7.939 vlog za izdajo osebnih izkaznic (1.875 več kot v letu 2011) in 
3.654 vlog za izdajo potnih listin (2.143 več kot v letu 2011)«, je nekaj 
zgovornih podatkov predstavil mag. Dušan Žumer, vodja Oddelka za 
upravne notranje zadeve.

Število sklenjenih zakonskih zvez se je v primerjavi z letom 2011, 
ko je bilo sklenjenih 196 zakonskih zvez, znižalo na 150. Kar polovica 
zakonskih zvez je bila sklenjena izven uradnih prostorov, predvsem na 
priljubljenih mestih v okolici Kamnika, kot so Arboretum Volčji Potok, 
grad Zaprice, galerija Repanšek …

Dobro delo Upravne enote Kamnik tudi v letu 2012
Glede na potek veljavnosti orožnih listin (10 let) je bilo občutno 

povečano število vlog za izdajo oziroma zamenjavo orožnih listin. Za-
menjanih oz. izdanih je bilo 158 orožnih listin, v že izdane orožne listine 
je bilo vpisanih 529 kosov orožja, iz registra orožja in iz orožnih listin pa 
je bilo odjavljenih 514 kosov orožja. V 89 primerih pa je bila dovoljena 
nabava orožja.

Več voznikov in več registriranih vozil
Glede na dobro in sprotno informiranost občanov smo zabeležili pozitiv-

ni trend pri zamenjavi vozniških dovoljenj. Izdanih in zamenjanih je bilo 
2.781 vozniških dovoljenj, kar je za 109 več kot leto prej. Povečalo se je 
tudi število registriranih motornih in priklopnih vozil. V letu 2011 je bilo 
registriranih 22.337 vozil, v letu 2012 pa 22.403. Prav tako se je povečalo 
število voznikov in sicer iz 22.702 na 22.942. Na novo je bilo registriranih 
1.173, odjavljenih pa 1.802 vozil.

Izvršenih je bilo 176 sodb o prekršku, s katerimi je bila voznikom izre-
čena sankcija prenehanja veljavnosti vozniškega dovoljenja oz. prepoved 
vožnje z motornim vozilom.

Na oddelku za okolje in prostor največ dela 
z izdajo gradbenih dovoljenj za zahtevne in 
manj zahtevne objekte

Na oddelku za okolje in prostor so imeli največ dela z izdajo gradbenih 
dovoljenj za zahtevne in manj zahtevne objekte (46% zadev), gradbenih 
dovoljenj za nezahtevne objekte (27%), uporabnih dovoljenj (11%) in od-
škodnine zaradi spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča (10 %). 
Razveseljiv je podatek, da se je povprečen čas reševanja zadev od dne 
popolne vloge oz. od dne uvedbe postopka do izdaje odločbe v primerjavi 
z letom poprej skrajšal.

Na področju izdaje gradbenih dovoljenj še vedno predstavlja ve-
lik problem nepopolna in pomanjkljiva projektna dokumentacija. 
»Velikokrat projekti tudi niso izdelani v skladu z zahtevami prostorskega 
akta, temveč na željo investitorja. Vedno znova ugotavljamo, da se stranke 
pritožujejo nad dolgotrajnostjo postopkov izdaje gradbenih dovoljenj, pri 
čemer pa investitorji pri navajanju časa, ki so ga potrebovali za pridobitev 
dovoljenja, štejejo čas od začetka investicijske namere do pridobljenega 
gradbenega dovoljenja. V ta čas vštevajo čas izdelave projekta, pridobi-
vanja soglasij in podobno; torej čas, ki ni odvisen od dejanj upravnega 
organa«, je opozorila Matjaša Pintar, vodja Oddelka za prostor, go-
spodarstvo in kmetijstvo.

Med izdanimi gradbenimi dovoljenji največji delež, kar dve tretjini, 
predstavlja stanovanjska gradnja. Ostalo tretjino pa poslovni, industrijski, 
skladiščni in podobni objekti, stavbe splošnega družbenega pomena, med 
katerimi velja omeniti gradbena dovoljenja za rekonstrukcijo in prizidavo 
Osnovne šole Toma Brejca v Kamniku, dodatne prostore vrtca v Komen-
di, dodatni objekt za vrtec Peter Pan v Kamniku, klubski športni objekt v 
Mekinjah, prizidek k zdravstvenemu domu Kamnik (lekarna).

V letu 2012 ni bilo velikih sprememb zakonodaje s področja okolja in 
prostora, sprejeti pa sta bili spremembi, ki sta vplivali na postopke izdaje 
gradbenih dovoljenj. Novela Zakona o graditvi objektov (ZGO-1D) je 
prinesla nekatere novosti, ki naj bi pospešile oz. skrajšale postopke s 
področja graditve. Ukinjena je obvezna pridobitev projektnih pogojev, 
krajši so roki za izdajo projektnih pogojev in soglasij. Spremenila so se 
nekatera pravila glede sodelovanja stranskih udeležencev v postopku izdaje 

gradbenega dovoljenja z namenom pospešitve postopkov. Novela zakona 
po novem tudi določa, da uporabnega dovoljenja ni treba pridobiti za za-
četek uporabe enostanovanjskih stavb. Na zahtevo investitorja pa se lahko 
izda uporabno dovoljenje tudi za enostanovanjsko stavbo.

Obsežno delo na področju vodenja registra 
kmetijskih gospodarstev

»V letu 2012 smo opravili obsežno delo na področju vodenja registra 
kmetijskih gospodarstev (RKG), in sicer pri urejanju neusklajenih GERK-
ov. Ker je bila v drugi polovici leta 2011 na podlagi novih letalskih po-
snetkov obnovljena evidenca dejanske rabe, je imela večina kmetijskih 
gospodarstev na območju Upravne enote Kamnik odstopanja od predpisane 
tolerance vsaj na enem GERK-u. V prvi polovici leta smo se zato ukvarjali 
predvsem z uskladitvami GERK-ov z dejansko rabo zemljišč zaradi oddaje 
subvencijskih zbirnih vlog. V drugi polovici leta smo uskladitve GERK-ov 
opravljali glede na vloge nosilcev kmetijskih gospodarstev ter po uradni 
dolžnosti na podlagi ugotovitev kontrolnih organov na kraju samem. Po 
navodilih ministrstva smo opravljali izbrise neaktivnih kmetijskih gospo-
darstev iz RKG in urejali nove nosilce kmetijskih gospodarstev, katerih 
nosilci so pokojni. Tako smo v letu 2012 opravili 902 sestanka, na katerih 
smo na kmetijskih gospodarstvih opravili uskladitev in vris grafičnih enot 
rabe kmetijskih zemljišč ter izvedli 110 različnih vpisov v evidenco RKG«, 
je delo oddelka predstavila mag. Judita Mlinar Kern, višja svetovalka 
za področje  kmetijstva in gospodarstva.

Kot je opozorila, letošnja subvencijska kampanja v rednem roku po-
teka od 26. 2. do vključno 6. 5. 2013; zamudni rok bo do 31. 5. 2013.

e-VEM vstopna točka vse bolj obiskana
Na Upravni enoti Kamnik deluje tudi e-VEM vstopna točka kot pomoč 

samostojnim podjetnikom in gospodarskim družbam. Največ je bilo prijav 
za vpis podjetnika v poslovni register in davčni register ter prijav za spre-
membo samostojnega podjetnika. V primerjavi z letom 2011 so zabeležili 
kar 62% porast oddanih vlog. Dober obisk e-VEM točke v Kamniku pri-
pisujejo tudi zaprtju dveh bližnjih točk.

Strankam prijazne storitve državne uprave
V okviru Oddelka za občo upravo se izvajajo upravne naloge z delovnega 

področja delo, družina in socialne zadeve, največ s področja uveljavlja 
pravic po vojnih zakonih, pa tudi druge upravne in skupne naloge. Kot je 
povedala Bogdana Ravnik Muratagić, vodja Oddelka za občo upra-
vo, so v letu 2012 poskrbeli za 1757 statusov upravičencev (od tega 66 
vojnih invalidov, 1060 vojnih veteranov in 631 žrtev vojnega nasilja) 
in za njihove pravice. Vzrok za povečanje števila upravnih zadev je uve-
ljavitev Zakona za uravnoteženje javnih financ (ZUJF), ki je z 31. majem 
2012 posegel tudi na področje varstva vojnih invalidov, vojnih veteranov 
in žrtev vojnega nasilja.

Med drugimi upravnimi nalogami so na upravni enoti Kamnik v letu 
2012 opravili kar 2.500 overitev podpisov, garantnih pisem in prepisov 
oziroma kopij ter izdali 355 potrdil iz zbirk geodetskih podatkov. Prav 
izdaja tovrstnih potrdil na upravni enoti je ena od strankam prijaznih sto-
ritev državne uprave, saj jim je na ta način prihranjena pot na geodetsko 
upravo. Stranke na upravni enoti tako lahko pridobijo potrdilo o zadnjih 
vpisanih podatkih zemljiškega katastra, katastra stavb in registra prostor-
skih enot kot izpis ali izris. Gre za izdajo potrdila o parceli, potrdila o 
stavbi in o delih stavb, lastninski list in za potrdilo o naslovu.

SAŠA MEJAČ

Mihael Novak, načelnik Upravne 
enote Kamnik, je zadovoljen, da 
rezultati dela in anketa o zado-
voljstvu strank potrjujejo uspe-
šno delo 35 javnih uslužbencev 
UE Kamnik.



Ustanova Petra Pavla Gla-
varja v občini Komenda svojo 
dejavnost vse od ustanovitve de-
cembra 1999 usmerja v pomoč 
socialno šibkim, ostarelim in v 
štipendiranje nadarjenih učen-
cev in dijakov. Že tradicionalno 
vsako leto prireja dobrodelni 
novoletni koncert, običajno v 
januarju, zaradi zasedenosti le-
tošnjih gostov – priljubljenega 
tria Eroika pa so koncert tokrat 
odložili v februar. 

Letošnji koncert je bil trinajsti 
po vrsti, a prvi v tako velikem 
obsegu, zato je bil pravi orga-
nizacijski podvig, prava zmaga 
sodelovanja ljudi, ki v srcu do-
bro mislijo in tako tudi delujejo. 
Moči so združili Ustanova Petra 
Pavla Glavarja, Občina Komen-
da in Kulturno društvo Komenda, 
PGD Komenda, Konjeniški klub 
Komenda, Osnovna šola Ko-
menda, Skavtski steg Komenda 
ob veliki podpori podjetja Lidl, 
ki se je dobrodelnemu projektu 
pridružilo kot osrednji podpornik 
z nakupom številnih vstopnic, ki 

Okusi Kamnika - 
predstavitev

Priznani slovenski etnolog prof. dr. Janez Bogataj bo v organizaciji 
Zavoda za turizem in šport v Kamniku lokalnim gostincem, novinar-
jem in zainteresirani javnosti predstavil izbor kulinaričnih posebnosti 
Kamnika. 

Na srečanju v ponedeljek, 18. marca, ob 10. uri v Domu kulture Ka-
mnik bo predstavljena strategija gastronomije občine, ki vključuje poe-
noteno predstavitev kulinaričnih posebnosti naših krajev in oblikovanje 
usklajene ponudbe teh jedi v sodelovanju z lokalnimi gostinci. 

Izbor jedi je potekal pod budnim očesom strokovne komisije, dogodek 
je del projekta osrednjeslovenskih regij, v okviru katerega pripravljajo 
priročnik s kulinarično ponudbo osrednje Slovenije. 

Vstop je prost, obiskovalci pa bodo izbrane jedi lahko tudi pokusili. 
Več informacij na kamnik-tourism.si.

Orientalski večer za 
pomoč socialno ogroženim

Plesalke KUOD Baya-
ni pod vodstvom Na-
taše Kočar so aktivne 
in ustvarjalne skozi vse 
leto, v zadnjih tednih 
pa se še posebej zavze-
to pripravljajo za nastop 
na dobrodelni kulturni 
prireditvi z naslovom 
Sahra, ki bo v nedeljo, 
10. marca, v Kulturnem 
domu Kamnik. Glavni 
organizator dobrodel-
nega orientalskega ve-
čera, v katerem se bo 
predstavilo lepo število 
skupin, posameznikov in 
društev, je humanitarno 
dobrodelno društvo 
MDD Merhamet v sode-
lovanju s KUOD BAYA-
NI in KD Priden možic. 
Izkupiček od prodanih 
vstopnic bo namenjen 
socialno ogroženim družinam in posameznikom v Sloveniji.

Merhamet je humanitarno dobrodelno društvo, ki v Sloveniji deluje 
20 let. Merhamet je arabska beseda in v prevodu pomeni »milost«. Vsak 
od nas nosi nekaj dobrega v sebi in kot pravijo v društvu, je njihov cilj 
to negovati in spodbujati, širiti ideje in dejanja solidarnosti med ljudmi, 
kajti pomoč drugemu bi morala bolj vstopiti v vsakdanje življenje ljudi. 
Tokrat je ena izmed priložnosti. 

Prireditve in dogodki  
v Srcu Slovenije na enem 
mestu

Za vse, ki se radi družite in spoznavate nove ljudi na dogodkih v 
domačem ali sosednjih krajih, so na Centru za razvoj Litija pripravili 
knjižico Utrip prireditev v Srcu Slovenije 2013. V njej je zbranih 400 

dogodkov, ki se bodo v leto-
šnjem letu odvijali v občinah 
Dol pri Ljubljani, Domžale, 
Ivančna Gorica, Kamnik, Li-
tija, Lukovica, Mengeš, Šen-
trupert, Šmartno pri Litiji in 
Zagorje ob Savi. 

Gre za športne dogodke, 
plesne in glasbene prireditve, 
festivale, sejme, razstave, gle-
dališka ustvarjanja in folklor-
ne prireditve. Dogodke orga-
nizira kar 150 društev, javnih 
zavodov, športnih klubov in 
drugih organizacij. Letošnji 
koledar dogodkov je najobse-
žnejši doslej, saj povezuje kar 
deset občin Srca Slovenije.

Knjižica je brezplačno na vo-
ljo na Centru za razvoj Litija in 
na vseh desetih občinah. Dose-
gljiva je tudi na spletni strani  
www.srce-slovenije.si.

Prijave in informacije:
www.plesniklub-art.com
ali 041/244-244

Zaplešimo v Kamniku
in Domžalah 

CENA: 60€ na osebo (8 vaj po 90 minut)

• izkušeni plesni učitelji z licenco, 
• sproščen način učenja, 
• ugodne cene.

Plesni tečaji v Kamniku (CIRIUS)

ZAČETNI TEČAJ,  
nedelja, 24. 3. ob 17.00

NADALJEVALNI TEČAJ 1,  
sobota, 16. 3. OB 20.00

Plesni tečaji v Domžalah (Vele Domžale)

ZAČETNI TEČAJ,  
petek, 22. 3. ob 20.00

INTENZIVNI POROČNI TEČAJI PO DOGOVORU

so jih brezplačno ponudili zapo-
slenim, poslovnim partnerjem in 
lokalni skupnosti. 

domačih talentov, koncerte za 
žene in dekleta, Šolo za vrednost 
in življenje ter priložnostne prire-

baritonista Matjaža Robavsa ter 
tenoristov Aljaža Farasina in 
Metoda Žunca. Priljubljeni in 
priznani pevci so se v dobrodelni 
namen odpovedali delu svojega 
honorarja. 

Obsežen program, v katerem 
smo slišali zimzelene uspešni-
ce in sodobne pop priredbe, je  
Eroika zaokrožila na najlepši 

13. novoletni koncert Ustanove Petra Pavla Glavarja s skupino EROIKA

Z dobrodelnim koncertom za boljše 
študijske pogoje mladih

Vrhunec dobrodelnega koncerta v Komendi je bil skupni nastop tria Eroika - Aljaž Farasin, Metod Žunec 
in Matjaž Robavs, pevk in pevcev zbora DU Komenda in mladinskega zbora OŠ Komenda-Moste.

Matjaža Robavsa, pevca Eroi-
ke, je na odru presenetila sestra 
(nuna) Snežna, ki ga je učila ve-
rouk v Stožicah in ga spomnila na 
nekaj »lekcij« s tistega obdobja. 

»Ustanova Petra Pavla Glavarja je hvaležna in ponosna na tako visoko 
raven zaupanja«, je v nagovoru obiskovalcem dobrodelnega koncerta 
Eroike v polni športni dvorani v Komendi poudarila Marta Ciraj, pred-
sednica UPPG (na levi), katere dejavnost je pospeševanje izobraževanja 
in razvoja talentov mladih, pomoč ostarelim in osebam v stiski.

način, ki je povsem navdušil 
dvorano: skupaj s pevci Meša-
nega pevskega zbora DU Ko-
menda in Mladinskega pevske-
ga zbora OŠ Komenda-Moste so 
zapeli Dan ljubezni, pridružili 
pa so se tudi dobro razpoloženi 
poslušalci. 

Na likovnih kolonijah 
razvijajo ustvarjalnost

Galerija Dom Radomlje je v februarja gostila zanimivo razstavo slikar-
skih del članov likovnega društva Senožeti Radomlje, ki so jih ustvarili 
na poletni likovni koloniji Umbrija 2012.

Likovno društvo Senožeti zagnano deluje dvanajst let, v njihovih vrstah 
je 56 članov, med njimi 14 Kamničanov. Ustvarjalna srečanja potekajo 
vsako sredo popoldan do večernih ur v kulturnem domu Radomlje. Od 
vsega začetka delujejo pod strokovnim vodstvom akad. slikarja Janeza 
Zalaznika in po načelih, ki so jih sprejeli ob ustanovitvi: redno tedensko 
delo, spremljanje predavanj iz teorije in zgodovine ter težnjo čim večkrat 
se udeležiti strokovnih ekskurzij – ogledov pomembnejših razstav doma 
in v tujini.

Kot pravi predsednica društva Danica Šraj, se je članstvo v zadnjih letih 
precej povečalo. »Lahko so pristopili vsi, ki so bili pripravljeni sprejeti naš 
koncept intenzivnega dela in učenja. Vsakomur smo jasno povedali, da 
brez rednega obiskovanja predavanj in ur likovnega dela ne more biti 
član društva ter da si morajo vsi, ki postanejo naši člani, vzeti časa vsaj tri 
ure tedensko in biti tudi doma ustvarjalni.«

Podajajo se na eno in večdnevne strokovne ekskurzije, saj so spoznali, 
da brez soočenj z umetniškimi deli »v živo« ne morejo razumeti in dojeti 
umetnosti. Tako so večkrat gostje v galerijah na Dunaju, v Salzburgu, v 
Münchnu in Milanu ter v vseh bližnjih italijanskih mestih, kot so Benetke, 
Verona, Brescia, kjer potekajo razstave svetovnih avtorjev, od klasikov 
do modernistov. Pod mentorstvom akad. slikarja Janeza Zalaznika pote-
kajo tudi vsakoletno poletne in jesenske likovne kolonije, ki se jih člani 
zelo radi udeležujejo, tudi poletne po Umbriji, kjer so nastala zanimiva 
likovna dela.

V februarju pa je svoja dela v Kavarni Mesto Kamnik postavila na ogled 
članica društva Senožeti Zlatka Levstek iz Radomelj, v petkovih popoldne-
vih pa se je predstavila tudi kot avtorica otroških pesmi. VERA MEJAČ

Na razstavi v galeriji Dom Radomlje so nam člani društva Senožeti 
z likovno govorico razkrili značilnosti italijanske pokrajine Umbrija. 
Zagnana predsednica društva Danica Šraj pravi, da se člani še posebej 
radi udeležujejo likovnih kolonij, tako so bili že v Provansi, Umbriji … 
letos pa gredo v Rim.

ditve. Mednje sodi tudi predstavi-
tev skupnosti Cenakolo v aprilu 
ali maju letos.

V polni športni dvorani v Ko-
mendi je bil sobotni večer 23. 
februarja lep večer s plemeni-
tim poslanstvom. Uživali smo 
ob čudovitih pesmih in glasovih 

Zbrana sredstva od prodanih 
vstopnic in donacij so namenjena 
štipendijskemu skladu za omo-
gočanje nadaljnjega izobraževal-
nega razvoja nadarjenih mlado-
stnikov. Od začetka delovanja je 
UPPG omogočila izobraževanje 
in razvoj talentov 26 štipendistov, 
s pomočjo njihovega štipendira-
nja je šolanje uspešno zaključilo 
že 16 štipendistov. »Ustanova 
Petra Pavla Glavarja je hvaležna 
in ponosna na tako visoko raven 
zaupanja, ki ga je deležna. Le 
tako lahko opravlja svoje poslan-
stvo in ga širi. V preteklem letu 
je tako s pomočjo dobrotnikov 
- podjetja Lidl, kmetije tudi Bur-
gar in še nekaterih uvedla projekt 
razdeljevanja pomoči v živilih, 
ki uspešno poteka«, je v poz-
dravnem nagovoru med drugim 
povedala Marta Ciraj, predsed- 
nica Ustanove Petra Pavla 
Glavarja. Med številnimi dejav-
nostmi Ustanove Petra Pavla Gla-
varja je omenila še sodelovanje 
na sejmih v Komendi, koncerte 

Besedilo in fotografije: VERA MEJAČ



V soboto, 23. februarja, je v 
dvorani Območne obrtno-podje-
tniške zbornice Kamnik potekal 
11. zbor članstva Nove Slove-
nije Kamnik. Člani kamniške 
NSi so pregledali delo stranke 
v preteklem letu in razpravljali 
o najpomembnejših aktualnih 
političnih dogodkih na državni 
in občinski ravni. Zbora član-
stva se je poleg številnih go-
stov udeležila tudi predsednica 
NSi Ljudmila Novak, ki so jo 
navzoči sprejeli z navdušenjem, 
seveda pa tudi veliko članic in 
članov NSi Kamnik. Zelo dobra 
udeležba kljub zahtevnim vre-
menskim razmeram je pokaza-
la, da NSi, ne glede na številne 
poskuse nekaterih, da bi očrnili 
njeno vodstvo in posamezne po-
slance, med članstvom še vedno 
uživa visoko stopnjo zaupanja 
in ostaja enotna.

Po pričakovanjih se je Nova-
kova v nagovoru članom najprej 
dotaknila ozadja napadov na ka-

Redko kdaj dobim odgovor 
na svoje pisanje v medijih. 
Zato sem zelo vesel, da se je 
gospa Mateja Osolnik obregni-
la ob moj članek. Seveda njeno 
pisanje terja moj odgovor. V 
marsičem se z gospo strinjam, 
z nekaterimi stvarmi pač ne, 
nekatere trditve pa se mi zdijo 
tudi žaljive in cinične. V Slove-
niji je hvala bogu demokracija 
in različnost mnenj je dovoljena 
in je po mojem mnenju tudi ge-
nerator napredka.

Iz članka gospe Osolnik je 
vsekakor razvidno, da bi go-

Na skupščini 15. februarja 
letos je članstvo kamniškega 
Desusa izvolilo novo vod-
stvo. Skupščina je bila tokrat 
skrbno pripravljena, za kar 
se je osebno angažiral tudi 
generalni sekretar stranke.  
Na tajnih volitvah sem bila iz-
voljena za predsednico z veči-
no glasov ZA (proti sta bila le 
dva glasova). S podobnim ali 

Velika udeležba na zboru članstva 
NSi izraz podpore poslancu Toninu

Otroški vrtci samo za izbrance?

KAMNIŠKI DeSUS JE ZAZRT V PRIHODNOST 

mniškega poslanca mag. Mateja 
Tonina. Povedala je, da je Tonin 
s svojim delovanjem večkrat 
pokazal, da zna povezovati in 
presegati razlike v parlamentu, 
zato je prepričana, da je Izvr-
šilni odbor ravnal pravilno, ko 
Toninu ni odvzel funkcije vod-
je poslanske skupine NSi. Prav 
tako je označila za nesprejemlji-
ve nekatere poskuse Toninovega 
utišanja s strani »naših desnih 
prijateljev« in njihovih medijev, 
ker je pač Tonin v enem letu 
poslanskega mandata s svojim 
delovanjem in uspešnim javnim 
nastopanjem postal za določe-
ne kroge v politiki moteč. Sicer 
pa je ponovila, da je bila NSi 
v desno-sredinski vladi vedno 
konstruktivni partner, ki je za 
razliko od nekaterih drugih 
koalicijskih strank težave reše-
vala diskretno, brez nepotrebne 
medijske pozornosti. Dodala je 
še, da je sedanja vlada morala 
za dobro države sprejeti veliko 

spa želela narediti tako, da bi 
bilo za naše otroke čim bolje. 
To sem prepričan. Zavzemanja 
za pravice otrok tudi meni ne 
more nihče oporekati. Imava pa 
z gospo diametralno nasprotu-
joč pogled na trenutno stanje. 
Gospa Osolnik gleda s stališča 
otrok, ki so že v vrtcu in ki ima-
jo - kot sama pravi - oskrbo na 
zelo visoki ravni. Glede visoke 
ravni oskrbe se seveda strinjam. 
V vseh slovenskih vrtcih so sto-
ritve po mojem mnenju na zavi-
dljivi ravni. Zagotavljam, da si 
tudi sam želim, da bi VSI otro-

enakim volilnim rezultatom so 
bili izvoljeni še podpredsednik 
Roman Maligoj, sekretarka 
Marija Palma, predsednik 
nadzornega odbora Gordan 
Ambrožič Malenšek in članici 
nadzornega odbora Marija Je-
ras ter Nadja Bubnov.

Novo vodstvo je zazrto v pri-
hodnost. S polnim zaupanjem 
predsednika Desusa gremo v 

nepriljubljenih ukrepov, ko pa 
so ti ukrepi ravno začeli daja-
ti sadove, bo, kot kaže, morala 
predčasno zaključiti svoje delo. 
Glede zadnjih dogajanj v zvezi 
s sestavljanjem nove vlade RS 
je dejala, da Nova Slovenija v 
drugačno sestavo vlade zagoto-
vo ne bo šla. »V primeru nove 
vlade bomo konstruktivna opo-
zicija,« je poudarila, in dodala: 
»Pri sestavljanju nove vlade se 
govori samo o nekih imenih in 
na kakšen način zrušiti to vlado, 
nič pa ne slišimo o programu in 
o tem, kaj in kako bodo dela-
li naprej, saj gre za ideološko 
in konceptualno zelo raznolike 
stranke.« Menila je, da bo spri-
čo poznavanja nekaterih zna-
čajskih lastnosti predsednikov 
določenih strank, ki sestavljajo 
novo koalicijo, izredno presene-
čena, če bo nova vlada vzdržala 
eno leto. Dela v opoziciji se NSi 
ne boji, saj Novakova meni, da 
bo s tem stranka še lažje krepila 

ci lahko imeli tako oskrbo. Tu 
pa nastane problem. Če sedaj 
pogledam s stališča staršev, ki 
svojih otrok niso mogli vpisa-
ti v vrtec, pridemo do povsem 
druge situacije. Ti starši ravno 
tako plačujejo davke, so pa pri 
otroškem varstvu diskriminira-
ni. Diskriminacija otrok, ki niso 
v vrtcu, pa je nekaj, pod kar se 
ne bom nikoli podpisal. Točno 
o tej temi pa sem pisal v mo-
jem, recimo »spornem« članku. 
Zavzemam se, da bi imeli vsi 
otroci možnost vrtčevske vzgoje. 
Priznam – tudi na račun malo 
slabše kvalitete. Jasno je, da 
bi s povečanjem števila otrok 
v skupini nivo kvalitete padel. 
Tega nikoli nisem zanikal. Ven-
dar pa ima otrok, ki ni v vrtcu, 
točno nič minut individualne 
pozornosti vzgojiteljice. In prav 
toliko kvadratnih metrov razpo-
ložljivega prostora. To pa tudi 
ni prav veliko. Zato je odlok, ki 
določa kriterije za vpis v vrtec, 
ena izmed najbolj groznih stva-
ri, ki jih občinski sveti v Slove-
niji sprejemamo.

Zelo se strinjam z gospo Osol-
nik, ko piše, da so za čakalne 
vrste v vrtcih v naši občini krive 
nepremišljene poselitve. Konč-
no nekdo, ki se je to upal napi-
sati javno! Je pa res tudi nekaj 
drugega. Sam osebno nisem bil 
član Občinskega sveta v času, 
ko so se sprejemale odločitve o 
nenormalno velikih pozidavah. 
Stranka, katere član sem, je 
bila v tistih letih v opoziciji in 
ni imela vpliva na te odločitve. 
Zato z vso ogorčenostjo zavra-
čam razmišljanje gospe Osolnik, 
da sem jaz ali stranka, ki ji pri-
padam, krivi za nepremišljena 
ravnanja glede poselitev. Vsa 
leta, odkar pišem, opozarjam na 
to in upam, da se v prihodno-
sti ne bo kaj takega nikoli več 
ponovilo. Najprej vrtci in šole, 

izpeljavo strankinega progra-
ma za večjo pravičnost in soli-
darnost, za katerega se že več 
let zavzemam tudi kot članica 
vodstev Gibanja za ohranitev in 
izboljšanje javnega zdravstva, 
Zveze civilnodružbenih orga-
nizacij Slovenije za pravičnost, 
enakopravnost, solidarnost in 
trajnostni razvoj ter Koalici-
je solidarnih. Moje politično 
delovanje se kaže pomembno, 
saj sicer ne bi mogla reševati 
problemov ljudi, ki se name 
dnevno obračajo, in skupaj s 
civilno družbo uspešno usta-
vljati pohlepa po privatizaciji 
zdravstva in javnih zavodov, 
se zavzemati za pravice za-
poslenih in za večjo socialno 
varnost ljudi.

Člani DeSUS nismo zado-
voljni s padanjem socialne, 
zdravstvene, delovne in pravne 
varnosti prebivalstva, z visoko 
brezposelnostjo in z velikim 
obsegom korupcije v državi. 
Podatki o premoženjskem sta-
nju fizičnih oseb, tudi tistih, ki 
so bili vrsto let na javnih funk-
cijah, kjer so upravljali z jav-
nim denarjem in neupravičeno 

lastno identiteto in ohranjala sa-
mostojno politično usmeritev.

Predsednik OO NSi Kamnik 
mag. Matej Tonin je v svojem 
poročilu o delovanju v prete-
klem letu razložil nekaj podrob-
nosti iz dogajanja na državni 
in lokalni ravni. Predstavil je 
projekte, na katerih dela kot 
kamniški poslanec in jih skuša 
premakniti naprej: posredoval 
je pri sanaciji državne ceste pri 
Velikem jezu, s pristojnimi mi-
nistri je organiziral več sestan-
kov v zvezi s pridobivanjem 
evropskih sredstev, zlasti za 
izgradnjo sodobnega kanaliza-
cijskega omrežja v vzhodnem 
delu Občine Kamnik, pa tudi v 
zvezi z gradnjo Osnovne šole 
Toma Brejca. Poleg tega je v 
zakonodajni postopek kot po-
slanec vložil predlog zakona o 
referendumu in ljudski iniciativi 
ter predlog uvedbe trimesečne-
ga služenja vojaškega roka za 
fante po končanem srednješol-
skem izobraževanju, s čimer ne 
bi bil nihče oviran pri študiju in/
ali poklicni karieri.

Primož Zupan,  
tajnik OO NSi Kamnik

šele nato novogradnje. Takšno 
je naše mnenje že ves čas. Zato 
so očitki meni kot največjemu 
nasprotniku nepremišljenih gra-
denj, da sem kriv za pozidave, 
res žaljivi in cinični.

Glede cen vrtcev je danes v 
Kamniku precej bolje, kot je 
bilo pred leti. Cene vrtcev so se 
po zadnjih varčevalnih ukrepih 
v Kamniku zmanjšale, v drugih 
občinah pa povečale. Za nas je 
seveda pomembno, da so sedaj 
cene solidne, kar pa pred leti 
ni bilo. Nove cene so seveda 
pohvalne in upam, da bo tako 
ostalo še naprej.

Glede reševanja čakalnih vrst 
pa imam seveda svoj pogled. 
Obstaja civilna iniciativa, ki 
želi vrtce za vse otroke. Obstaja 
močno združenje staršev, ki že-
lijo takojšnjo gradnjo osnovne 
šole FA. Obstajajo športniki, ki 
želijo pokrit olimpijski bazen. 
Veliko ljudi želi, da bi bile jav-
ne poti v njihovi okolici asfal-
tirane. Ne pozabimo tudi na 
kanalizacijo, ki ne sme biti pri-
vilegij določenih delov občine. 
Spisek ljudi z različnimi željami 
je seveda zelo dolg in ga nima 
smisla nadaljevati. Zato pa na 
drugi strani obstaja izvoljena 
politika, ki mora po najboljših 
močeh zadovoljiti potrebe vseh 
občank in občanov. Na žalost se 
da to storiti le na način, da nih-
če ni najbolj zadovoljen. Vendar 
pa to ni »butalsko« razmišlja-
nje. Vsi pametni ljudje po so- 
očenju mnenj različnih skupin in 
potem, ko vidijo koliko denarja 
je na razpolago, najdejo neko 
skupno točko. Ta točka pa prav 
gotovo niso besede žalitve. Le 
ekstremisti ostajajo na svojem 
bregu in branijo svoj vrtiček do 
onemoglosti.

Tudi sam sem oče dveh otrok 
in nisem dobil prostora v vrtcu, 
ko sem ga potreboval.

Robert Kokotec,  
SDS Kamnik

bogateli, ostajajo državljanom 
še vedno skriti. Precej zakonov, 
sprejetih v državnem zboru za-
dnjih dvajset let, ščiti velike 
lumpe. Roka pravice je zanje 
počasna. Mali človek pa je za-
radi neplačila položnice hitro 
ob stanovanje ali celo hišo.

Neoliberalizem je odprl vra-
ta privatizaciji prej družbenega 
in javnega premoženja, državo 
gospodarsko uničil, družbo pa 
pahnil na moralno dno. Neka-
teri želijo privatizirati še pre-
ostalo naše javno, občinsko in 
državno bogastvo - javne zavo-
de, nacionalno pomembna pod-
jetja, javne storitve. Tudi voda 
bi lahko postala last svetovnih 
korporacij.

Nalog za izboljšanje skupne 
prihodnosti nam ne bo zmanj-
kalo. Novo vodstvo prinaša v 
občino novo, pozitivno energi-
jo. To ste začutili mnogi, ki me 
te dni kličete ali mi pišete, da bi 
se vključili v DeSUS. Skupaj se 
bomo lažje spoprijeli z našteti-
mi problemi.
mag. Julijana Bizjak Mlakar,  

predsednica Desusa  
OO Kamnik

ZELO LAHKO JE RUŠITI, 
MNOGO TEŽJE JE GRADITI

Danes v rubriki iz poslanskih klopi objavljam povzetek moje raz-
prave, ki sem jo imel v parlamentu pred izvolitvijo nove predsednice 
vlade. Poslancem sem povedal naslednje:

»Nekateri današnji govori so bili zelo poetični. Žal se od lepih 
besed ne da živeti. Tisti, ki danes sedite v opoziciji in ki boste že jutri 
nova koalicija, boste kmalu spoznali breme odgovornosti za državo. 
Vsaj za poslansko skupino Nove Slovenije vam lahko zagotovim, da 
vam pri delu ne bomo nagajali.

Danes je bilo veliko govora tudi o institucijah. Naša zgodovina 
kaže, da smo svetovni rekorderji v nespoštovanju inštitucij države. 
Nekateri ne hodite na državne proslave, ker ne marate predsednika 
vlade, saj ne razlikujete med osebo in institucijo. Nekateri ste jezni 
na nekdanjega predsednika republike, zato želite, da se institut 
nekdanjega predsednika ukine. Imamo tudi protikorupcijsko ko-
misijo, ki nekaj reče, potem pa tega mnenja ne želite upoštevati. 
Hoteli smo svojo državo. Danes jo imamo. Odločite se, ali institucije 
države spoštujte in upoštevajte ali pa jih ukinite.

Po poročilu komisije 
za preprečevanje ko-
rupcije je bila Nova Slo-
venija postavljena pred 
odločitev; ali naj se na 
eni strani odločimo za 
Slovenijo ali pa na dru-
gi strani za očiščenje 
slovenskega političnega 
prostora. Zaradi državo-
tvornosti smo se odločili 
za Slovenijo. Slovenija 
je v začetku letošnjega 
leta potrebovala vlado 
s polnimi pooblastili. Ne 

pozabite, da smo bili v sklepni fazi pogajanj za novo evropsko fi-
nančno perspektivo, da smo imeli sklepne priprave na memoran-
dum za arbitražo s Hrvaško, da so tekla pogajanja za reformo trga 
dela, da je potrebno realizirati slabo banko, državni holding in še 
bi lahko našteval.

Bolj ko smo razmišljali bolj smo ugotavljali, da je neodgovorno 
zapuščati vladno koalicijo, če nimamo načrta, kaj narediti potem. 
Zelo lahko je rušiti, mnogo težje je graditi. Zaradi naših dejanj smo 
bili obtoženi, da smo satelit SDS in da podpiramo korupcijo. Po-
polnoma nič od tega ni res. Predsednica NSi je rekla, da je za nas 
sprejemljiva in tudi dobra rešitev, če bi SDS ponudila drugega man-
datarja in tako rešila vladno koalicijo. Oni so se odločili drugače. To 
je njihova odločitev in to odločitev smo morali sprejeti.

V sedanji situaciji nujno potrebujemo vlado s polnimi pooblastili. 
Predčasne volitve ne rešujejo ničesar. Zakaj? Na podlagi zadnje an-
kete Dnevnika je bila narejena simulacija volilnega rezultata, če bi 
bile predčasne volitve danes. Ugotovljeno je bilo, da bi posamezne 
stranke dobile naslednje število poslancev: SD - 25 poslancev, SDS 
- 20, Pozitivna Slovenija - 12, SLS - 11, Državljanska lista - 8, NSi - 8 
in DeSUS - 4 poslance. Kaj se da iz tega ugotoviti? Da se karte res 
nekoliko premešajo. Nova Slovenija bi svoj rezultat celo podvojila, 
ampak, ko sestavljamo vladno koalicijo, ugotovimo, da za desno sre-
dinsko vlado potrebujemo iste stranke, ki so vlado sestavljale včeraj, 
prav tako pa za levo sredinsko vlado potrebujemo iste stranke, ki 
bodo vlado sestavljale jutri. Kakšen je torej zaključek? Da predčasne 
volitve ne rešujejo popolnoma ničesar. Tisti fantje in dekleta, ki se 
danes ne znate oziroma ne morete dogovoriti, se boste morali po 
predčasnih volitvah. Dvomim, da se boste, bo pa zagotovo Slovenija 
v še večjem breznu.

Na srce polagam vsem tistim, ki danes zapuščate vlado, da se 
obnašate odgovorno. To, kar ste delali nam, ne delajte tudi novi 
vladi. Glede nove kandidatke za mandatarko lahko rečem, da je 
našo vlado velikokrat poučevala, kako bi bilo potrebno kakšno stvar 
rešiti in urediti, zato sem vesel, da je zdaj končno dobila priložnost. 
Rekel vam bom samo to: Draga nova koalicija, ne uničite tistega, 
kar smo mi v tem letu težko gradili.«

MATEJ TONIN, poslanec

Iz poslanskih klopi

Novoizvoljeno vodstvo kamniškega Desusa. 
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Natečaj Exposed je potekal pod 
pokroviteljstvom Fotografske zve-
ze Slovenije FZS, Mednarodne 
fotografske zveze FIAP, ameriške 
fotografske zveze PSA in med-
narodnega združenja fotografov 
UPI. Natečaj je bil razpisan avgu-
sta 2012, žiriranje pa je potekalo 
decembra. Mednarodna žirija, ki 
so jo sestavljali Izidor Gašperlin iz 
Kranja, Matej Peljhan iz Ljubljane 
in Ciaran Whyte z Irskega, je tudi 
letos opravila zahtevno in težko, a 
hkrati odlično delo, saj sta se na 
razpis organizatorjev odzvala kar 
1002 avtorja iz 65 držav z 10.156 
fotografijami, med njimi pa je bilo 
več kot dvesto fotografov iz Slo-
venije. Avtorji so fotografije lah-
ko prijavljali v štirih razpisanih 

temah: akt, prosta barvna, prosta 
črno-bela in pokrajina, v ožji izbor 
pa je prišlo 2726 fotografij.

Kakovost 
fotografij vsako 
leto boljša

Člani Foto kluba Kamnik so nad 
rezultati natečaja navdušeni. Po be-
sedah Klemena Brumca, predse-
dnika organizacijskega odbora, in 
Bojana Težaka, predsednika Foto 
kluba Kamnik, število avtorjev in 
predvsem kakovost fotografij ne-
prestano rasteta. Klemen Brumec 
dodaja: »Prijazne in spodbudne 
besede sodelujočih nam dajejo 
voljo za nadaljevanje, vendar je 
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Društvo krajanov Limbarska gora
VABI NA TRADICIONALNO PRIREDITEV

25. POHOD 
PO NAGELJ NA 

LIMBARSKO GORO,
ki bo v nedeljo, 17. marca 2013.

Za najbolj zgodnje ob 9. uri MAŠA  
v cerkvi sv. ValenƟna 

Ob 11. uri KULTURNI PROGRAM
Za zabavo bodo skrbeli

Ansambel Zajc in Ansambel Pogum
Pridite po svoj nageljček in preživite 

predpomladno nedeljo v prijetnem druženju 
v naravi in med prijatelji!

V Domu kulture Kamnik so v soboto, 23. februarja, ob koncu 
največjega slovenskega natečaja digitalne fotografije Exposed 2012 
pripravili zaključno slavnostno prireditev z odprtjem razstave ter 
podelili kar 77 nagrad in častnih trakov. Člani Foto kluba Kamnik so 
organizirali že četrti mednarodni natečaj digitalne fotografije Exposed 
2012, ki se po številu sodelujočih avtorjev uvršča med pet največjih 
na svetu. Prireditve so se kljub obilnim snežnim padavinam udeležili 
vidnejši predstavniki Fotografske zveze Slovenije, kamniška podžu-
panja Julijana Bizjak Mlakar ter fotografski navdušenci iz vse Slove-
nije. Podelitev priznanj je spremljala projekcija sprejetih fotografij, 
kulturni program pa je popestrila plesalka ob drogu.

EXPOSED 2012 MED NAJVEČJIMI NATEČAJI 
DIGITALNE FOTOGRAFIJE NA SVETU

treba priznati, da se konkurenca na 
svetovnem nivoju vedno bolj zao-
struje. Ni nas strah, to sprejemamo 
predvsem kot nov izziv, saj zau-
pamo v znanje in delavnost naše 
strokovne ekipe.« Žirant Matej Pe-
ljhan pa meni, da je biti član žirije 
na takšni razstavi vsekakor velika 
čast, hkrati pa tudi odgovornost, saj 
je v relativno kratkem času oceniti 
preko deset tisoč fotografij in iz-
med njih izbrati tiste, ki si zasluži-
jo nagrade, nepredstavljivo težka 
naloga, a hkrati tudi velik izziv. 
Odgovornost žirije je toliko večja, 
ker se mora zavedati, da z izborom 
ne izkazuje zgolj časti in priznanja 
nagrajenim avtorjem, ampak s svo-
jo selekcijo tudi ostalim nakazuje 
vizijo o tem, kaj dobro fotografijo 
loči od manj dobre.

Na prireditvi so bili podeljeni 
tudi fotografski nazivi mednaro-
dne fotografske zveze FIAP in 
Fotografske zveze Slovenije FZS. 
Fotografske nazive FIAP je pode-
lil Vasja Doberlet, predstavnik za 
stike s FIAP pri Fotografski zvezi 
Slovenije. Naziv bronasti EFIAP je 
prejela Andreja Ravnak, naziv EFI-
AP sta prejela Lili Jazbec in Matej 
Peljhan, naziv AFIAP pa Mateja 

Absec, Denis Čemažar, Milan 
Jazbec in Tinkara Koleša. Nekaj 
nazivov so prejeli tudi člani Foto 
kluba Kamnik. Naziv Fotograf 
tretjega razreda po pravilniku FZS 
je prejel Brane Mihajlov, naziv Fo-
tograf drugega razreda sta prejela 
Manuella Kotnik in Andrej Flerin, 
naziv Fotograf prvega razreda pa 
Klara Galičič.

Janez Kukec Mezek iz Foto klu-
ba Kamnik je za svojo fotografijo 
Devil's Tower v temi C-Akt prejel 
bronasto medaljo FZS, Blaž Ja-
nežič, prav tako član Foto kluba 
Kamnik, pa zlato medaljo UPI za 
fotografijo Seaside v temi D-Po-
krajine. Med prejemniki priznanj 
je še nekaj gorenjskih fotografov: 
Samir Pajič in Matjaž Vidmar iz 
Fotografskega društva Jesenice, 
Domen Dolenc iz fotosekcije Kul-
turnega društva dr. Ivana Tavčarja, 
Aleš Komovec iz Fotografskega 
društva Janez Puhar Kranj in Ma-
teja Absec iz FKVK Mavrica iz 
Radomelj.

Izbor fotografij Exposed 2012 
si lahko ogledate v Domu kulture 
Kamnik, Foto klub Kamnik pa je 
ob tej priložnosti izdal tudi odli-
čen katalog. Žirant Matej Peljhan 
zaključuje: »Fotografski salon 
Exposed 2012 je pomemben ne 
samo za 'resne' fotografe, ampak 
tudi za širši krog javnosti, ki pride 
na ogled razstave, vzame v roke 
katalog ali si na kakšen drug način 
ogleda izbrana dela. Ker je človek 
predvsem vizualno bitje, bi se mo-
rali bolj zavedati moči, ki jih ima-
jo podobe in zato več pozornosti 
vlagati v spoznavanje zakonitosti 
vizualne govorice podob ter v ra-
zvoj tovrstne bralnosti in pismeno-
sti.« Obisk razstave Exposed 2012 
je vsekakor dobra izkušnja na tej 
poti!

BOJANA KLEMENC

Natečaj Exposed je največji projekt Foto kluba Kamnik. Nekateri 
člani Foto kluba Kamnik so iz rok predsednika Foto kluba Kamnik 
Bojana Težaka ter Ane Stanovnik Perčič prejeli naziv Fotograf tre-
tjega (Brane Mihajlov, drugi z desne), drugega (Manuella Kotnik, 
prva z desne in Andrej Flerin, prvi z leve) ali prvega razreda (Klara 
Galičič, tretja z desne) po pravilniku FZS. Foto: Aleš Senožetnik.

Član Foto kluba Kamnik Blaž Janežič je na natečaju 
Exposed 2012 prejel zlato medaljo UPI za svojo foto-
grafijo Seaside v temi pokrajina. Na natečaju je bilo 
podeljenih kar 77 nagrad in častnih trakov.

Slovesna prireditev 
Exposed 2012 se je 
začela in zaključila 
z umetniško točko 
plesalke na drogu. 
Njen nastop se je 
dobro povezal tako 
z imenom fotograf-
skega natečaja in 
tudi kljuboval moč-
nemu sneženju zu-
naj dvorane.



Nadležni potok
Potok Nevljica je včasih tekel pod cerkvijo in pokopališčem. 

Nevarno je spodjedal brežino, zato so od januarja 1938 potekala 
obsežna regulacijska dela. Novi kanal je odrezal okljuk pod cerkvijo 
in usmeril Nevljico v ravni črti proti sotočju s Kamniško Bistrico. 
Nevlje so zato potrebovale nov most čez kanal, ki ga je financirala 
občina Kamnik. 14.3.1938 popoldne je župan Ferdinand (Nande) 
Novak prišel na gradbišče. Delavec Kotnik mu je potožil, da imajo 
pri izkopu temeljev težave s »štori«. Župan je zlezel v jašek in v 
odkruških »štorov« prepoznal gmoto, podobno kostem. Ustavil je 
delo in z odkruški odkolesaril k veterinarskemu inšpektorju J. N. 
Sadnikarju na Šutno.

Prisotnim je postalo jasno, da gre za večjo najdbo kosti in da je 
treba dogodek prijaviti banski oblasti v Ljubljani, kar je župan tudi 
naredil. Stane Cuderman je s fotoaparatom gospodične Valči Božič 
naredil nekaj posnetkov in o najdbi obvestil časnik Jutro. V članku 
ni skrival želje, da bi paleontološki ostanki obogatili krajevni muzej. 
Prav to je pozneje sprožilo žolčno razpravo s časnikom Slovenec.

V Nevlje prideta Viktor Herfort  
in dr. Fran Kos

Že drugi dan je 
prišel v Nevlje pre-
parator Viktor Her-
fort iz  Narodnega 
muzeja v Ljubljani 
in potrdil, »da so 
bile najdene kosti 
neke zelo velike 
živali«. Naslednji 
dan se je vrnil z dr. 
Franom Kosom, ki 
je prevzel nadaljnje 
izkopavanje. Za po-
moč pri odkopava-
nju se je dr. Franu 
Kosu javil Kamni-
čan Miloš Levičnik, 
študent prava. Dr. 
Fran Kosu je bil v 
veliko pomoč in z 
njegovo pomočjo 
so bile kartirane vse 
najdene kosti. Sicer 
pa je  banska oblast  
dr. Franu Kosu dala 
na voljo delavce, ki 
so izvajali regula-
cijo potoka. Dal je 
zasuti  že odkopane 

jaške, da ne bi v stiku z zrakom razpadle na pol odkrite kosti. Odko-
pavanje je začel z vrha po  plasteh in odkril zemljo na sto kvadratnih 
metrih do globine 2,5 metra, poskusno do 4,2 metra.

Mnogo zanimivih najdb
Na poti do fosilnega obzorja je dr. Fran Kos odkril kurišče v pre-

meru pet metrov z odkruški kamnov, iz katerih so si kamenodobni 
lovci delali orodje. Najdeni so bili ostanki severnega jelena, ki je 
bil sodobnik mamuta in iskan plen takratnih lovcev. Najdene kosti 
so zamavčili in odnesli v hišo župana, od tam pa v laboratorij Na-
rodnega  muzeja v Ljubljano.

Že drugi dan odkopavanj je bil ob neki kosti najden nožiček ka-
menodobnega lovca gravitienske kulture.

22.3. je bila najdena spodnja čeljustnica z molarji. Na njih so 
bili jasno vidni grebeni in iz njihovega števila se je dalo nespor-
no ugotoviti, da najdene kosti pripadajo mamutu. Istega dne je bil 

odkopan tudi okel v dolžini 2,7 metrov. Odkopavanje je bilo na 
zahtevo banske oblasti zaključeno 7.4.1938 in se na tej ali bližnjih 
lokacijah ni nikoli obnovilo.

Delo v laboratoriju in muzejska 
postavitev

V laboratoriju so kosti odmavčili. Material, ki se je držal kosti, so 
še enkrat presejali na treh sitih in mikroskopsko pregledali. Mlada 
znanstvenica dr. Ana Budnar Tregubov (vdovela Lipoglavšek) je iz 
tega materiala po palinološki metodi (iz peloda) določila starost in 
osvetlila življenjske okoliščine, v katerih je živel najdeni mamut. 
Šlo je za samca izjemnih dimenzij, ki je poginil v starosti okoli 
štirideset let dvajset tisoč let od sedanjosti.

Ostanke mamuta so zaščitili po tedaj znanih postopkih in tako 
je bil rekonstruirani mamut pripravljen za ogled v decembru 1941. 
Dogodek ni imel posebnega odmeva. Bila je vojna in Kamnik ločen 
od Ljubljane z državno mejo med Italijo in Nemčijo. Ker je obstajala 
nevarnost, da bi okostje ali odpeljali v Italijo ali bilo poškodovano 
v bombnem napadu, so ga pospravili v zaboje in shranili v klet 
Narodnega muzeja.

Po končani 2. svetovni vojni so mamuta spet sestavili in danes je 
najbolj prepoznaven del zbirke Prirodoslovnega muzeja, ki si ga je 
vzel za svoj zaščitni znak.

Še vedno živ spomin na dogodke 
izpred 75 let

Številna društva (lokostrelsko, športno, skavti) so neveljskega 
mamuta vzela za svoj zaščitni znak ali ime. Ob okroglih obletnicah 
so bile priložnostne razstave, objavljeni članki, izdana publikacija 
– vse z namenom, da se  ohrani zgodovinski spomin na vse, kar se 
je zgodilo v marcu 1938 v Nevljah. Umetniki so v svoji govorici 
javnosti pokazali svoje videnje takratnih dogodkov. Osnovna šola 
Frana Albrehta s podružnično šolo v Nevljah stalno skrbi preko 
vzgojno izobraževalnih vsebin, da so mladi rodovi seznanjeni, kaj 
se je leta 1938 zgodilo v Nevljah. Kipar Miha Kač je v skulpturi 
mamuta v naravni velikosti ustvaril enega svojih ustvarjalnih vi-
škov. Letos je bila ustanovljena Fundacija »Mamut – Kamnik«, 
ki bo poskušala pripeljati Kačevo skulpturo do javne postavitve v 
Kamniku, skrbela pa bo tudi za vso drugo promocijo Kamnika kot 
»mamutovega mesta«. 

V letošnjem jubilejnem letu se 
bodo zvrstili naslednji dogodki, 
na katere so bralci Kamniškega 
občana in širša javnost  lepo 
vabljeni.

14. 3. 2013 ob 18. uri bo Filatelistično društvo Ivan Vavpotič Kamnik 
v TIC-u na Glavnem trgu v Kamniku pripravilo razstavo v počastitev 
obletnice odkritja mamuta. Tega dne bo na pošti 1240 Kamnik prilož-
nostni žig, mogoče pa bo kupiti tudi kuverto prvega dne.

21. 3. 2013 ob 17. uri bodo Matična knjižnica Kamnik, Osnovna 
šola Frana Albrehta in Krajevna skupnost Nevlje v prostorih Matične 
knjižnice pripravili pregledno razstavo o odkritju mamuta z naslovom 
»Pričevalci«. Dalo se bo dobiti tiskano brošuro.

Aprila 2013 bo na Podružnični šoli v Nevljah v sodelovanju s Krajev-
no skupnostjo Nevlje kulturni program učencev podružnice, razstava 
njihovih izdelkov na temo neveljskega mamuta ter odprtje prenovlje-
ne stalne razstave z naslovom »Pričevalci«.

Pred 75 leti je bilo v Nevljah odkrito okostje mamuta
Niso vsi dogodki enaki. Nekateri imajo večji in pomembnejši 

vpliv tako na posameznika kot  na širšo skupnost. Eden takih 
je za Nevlje, Vrhpolje in Kamnik odkritje ostankov mamuta in 
odkritje postojanke ledenodobnih lovcev na planem – prve te 
vrste pri nas.

Nevljica v stari strugi pod neveljsko cerkvijo in pokopališčem. 
Foto: P. Naglič

V Nevljah odkopali veliko 
kost tibijo, vretence in nekaj 
metakrpalnih kosti

J. N. Sadnikar je potrdil županovo domnevo o kosteh. V Nevlje so 
odšli župan, veterinarski inšpektor, Niko Sadnikar mlajši in slikar Stane 
Cuderman. Niko Sadnikar je prvi stopil v jašek in s pomočjo delavcev 
odkopal veliko kost tibijo, vretence in nekaj metakrpalnih kosti.

Niko Sadnikar mlajši z rebrom in vretencem mamuta 14.3.1938 nad 
odkopno jamo v Nevljah. Foto: S. Cuderman

Dr. F. Kos (levo), V. Herfort (v belem predpasni-
ku) in M. Levičnik (desno) med pogovorom na 
fosilnem obzorju. Foto: P. Naglič

Novinarji so natančno delo odkopavanja kosti slikovito imenovali  
»prebiranje fižola«. Foto: P. Naglič

Skelet mamuta v Narodnem muzeju v Ljubljani leta 1941 (za fotogra-
fijo hvala  paleontologu mag. Matiju Križnarju iz PM).

P. S. Zahvaljujem se g. Matjažu Šporarju, ki je s fotografijami prednika 
P. Nagliča obogatil slikovno gradivo.

DANIJEL BEZEK



nje, ob petkih in sobotah pa tudi 
nočno sankanje.

Odlične vremenske razmere so 

letos omogočile tudi odlično iz-
vedbo Aktivnih počitnic, ki so jih 
organizirali Športna zveza Kamnik 

v sodelovanju z Občino Kamnik, 
Veliko planino d.o.o., Športnim 
društvom Grbina in Zavodom za 
turizem in šport v občini Kamnik. 
Osnovnošolci so se vsak dan v 
spremstvu učiteljev smučanja in 
bordanja podali na Veliko planino, 
izpopolnjevali svoje znanje smuča-
nja oziroma bordanja ter uživali v 
svežem gorskem zraku in zimskih 
radostih.

Prijetni počitniški dnevi pa niso 
potekali le na snegu, ampak tudi v 
Termah Snovik, kjer so pripravili 
animacijsko dogajanje tako v ba-
zenu kot tudi zunaj njega, vode-
no vadbo, nordijsko hojo, vodne 
vragolije za najmlajše, ustvarjalne 
delavnice, karaoke, pohod z ba-
klami.

Iz leta v leto je čutiti, da mednarodni dan žensk, ki ga pred-
stavnice nežnejšega spola praznujejo 8. marca, izgublja na 
pomenu. Videti je namreč, da je enakopravnost dosežena, a 
mnogi uradni podatki kažejo drugačno sliko, tudi Slovenke so 
v primerjavi z moškimi na večini področij še vedno v neena-
kem, slabšem položaju. 8. marec se praznuje že od leta 1917 
kot mednarodni praznik žensk. Ta dan ni bil izbran naključno, 
saj je tega dne leta 1911 v požaru v tekstilni tovarni v New Yorku več 
kot 140 žensk izgubilo življenje, ko so protestirale zaradi nečloveških 
delovnih razmer. Morda je bil ta dan prvotno bolj označen kot medna-
rodni dan delovnih žensk, seveda v spomin na te ženske, a dejansko 
gre za praznik ekonomske, politične in socialne enakopravnosti žensk 
ter njihovih dosežkov na vseh področjih. 8. marec je priložnost, da se 
spomnimo, da nekatere pravice – do izobraževanja, odločanja o rojstvu 
otrok, volilna pravica, pa odstranitev storilca nasilja v družini, pravica 
do usklajevanja družinskega in poklicnega življenja, pravica do polno 
plačanega porodniškega dopusta – še pred sto leti, nekatere pa še pred 
nekaj desetletji, niso bile samoumevne. Prav tako je mednarodni dan 
žena priložnost, da se glasno opomni, da na nekaterih področjih (ena-
kost spolov na trgu dela, enako plačilo za enako delo, enakost spolov 
na vodstvenih položajih) bitka za enakopravnost še vedno ni končana. 
Je pa ta dan zagotovo lahko tudi lepa priložnost za drobno pozornost, 
namenjeno nežnejšemu spolu.

Mimoidoče na kamniških ulicah smo povprašali, kakšen odnos 
gojijo do mednarodnega dneva žensk.

Ana, Amadeja in Aja: 8. marca ne praznujemo. Morda bi bila dobra 
ideja, da bi šle same prijateljice na eno pijačo, saj je nenazadnje to tudi 
naš dan, a se tega do sedaj nismo niti spomnile. Dan žensk je pomem-
ben, a zakaj nimamo dneva moških? Doma ponavadi očetje podarijo 
darilo mami za 8. marec, otroci pa za materinski dan. Trenutno imamo 
občutek, da je v našem okolju dobro poskrbljeno za enakopravnost 
med moškimi in ženskami in upamo, da bomo ta občutek obdržale 
tudi v prihodnje. Ko na poročilih slišiš, kaj se vse dogaja po svetu z 
ženskami, smo vesele, da živimo tukaj.

Letošnje zimske počitnice 
bodo marsikateremu šolarju in 
dijaku ostale v lepem spominu. 
Zima nam je namreč pred poči-
tnicami radodarno nasula snega, 
tako da je bilo obilo možnosti za 
snežne radosti. Pa ni bilo potreb-
no daleč, saj smo imeli že pred 
domačim pragom obilo možno-
sti za prijeten dan na snegu ali 
v bazenu.

Ob novi veliki pošiljki snega je 

Športna zveza Kamnik je v sode-
lovanju s ŠD Grbina Kamnik in Zavo-
dom za turizem in šport v občini Ka-
mnik že tretjič organizirala Aktivne 
počitnice na Veliki planini (enkrat so 
se morali preseliti na Osovje, lani pa 
snežne razmere niso dovoljevale or-
ganizacije). Letošnje počitnice pa so 
postregle z izjemnimi razmerami, ki 
jih lahko ponudi le Velika planina. Iz-
jemne vremenske razmere, le en dan 
brez sonca, gostoljubni in prijazni 
delavci Velike planine, dobra hrana, 
prijazni in vedno nasmejani učitelji 
smučanja ter bordanja, nasmeja-
ni starši, ki so zadnji dan v velikem 
številu spremljali svoje otroke na za-
ključni tekmi, in predvsem otroci, ki 
so vseskozi pridno ubogali navodila 

Anketa ob mednarodnem dnevu žensk

STAREJŠI OHRANJAJO VEČ POZORNOSTI DO DNEVA ŽENA

Zima je s snegom in soncem 
razveselila počitnikarje

Aktivne počitnice na Veliki planini

Zavod za turizem in šport uredil 
smučarsko tekaško progo po ne-
veljskem polju, vzdolž reke Ne-
vljice. Dva kilometra dolga proga 
se prične pri cerkvi sv. Jurija v Ne-
vljah. Na smučeh smo lahko tekli 
tudi v Kamniški Bistrici, za kar so 
poskrbeli v Turističnem društvu 
Kamniška Bistrica.

Vse dni počitnic je bilo živahno 
na drsališču na Glavnem trgu, 
ki je letos na veliko veselje mladih 
drsalcev, še bolj pa staršev, ded-
kov in babic, ostalo sredi mesta 
vse do konca počitnic. V Zavodu 
za turizem in šport so poskrbeli za 
animacijsko drsanje in zabavo z 
animatorji na ledu vse počitniške 
dni. V teh dneh so se programa 
udeležili vrtci in nekatere šole z 
organiziranim počitniškim pro-
gramom, med njimi tudi SD Stra-
hovica iz Sela pri Vodicah. Kot je 
povedal Miha Kimovec, so zadnji 
dan zimskega počitniškega var-
stva za otroke od 1. do 5. razreda 
namenili obisku Kamnika. Poleg 
vodnih aktivnosti v bazenu CIRI-
US-a so dobršen del dopoldneva 
preživeli na drsališču na Glavnem 
trgu. Okoli trideset otrok se je ne-
izmerno zabavalo na odlično pri-

Aleksander in Mi-
hael: Doma za mamo 
naredimo čestitko, 
tako za dan žena, kot 
tudi materinski dan. 
(Mihael) V naši hiši 
pa za dan žena česti-
ta oče, za materinski 
dan pa mami voščimo 
otroci. (Aleksander). 
Praznovanje dne-
va žena se nama zdi 
pomembno, saj se je 
potrebno spomniti, 
da nekdaj ženske niso 
bile tako samostojne 

kot danes, da niso imele toliko pravic kot moški. Žal še vedno kra-
tenje pravic in razlike obstajajo, predvsem v manj razvitih državah. 
Meniva, da je pomembno, da so ženske samostojne, da same odločajo 
o svojem življenju.

Milena: Danes dneva žena ne 
praznujem več, opažam, da nima 
več takega pomena med ženskami 
kot včasih. To me žalosti. Včasih 
smo 8. marec praznovale vse žen-
ske. Tudi danes bi ga morale, mor-
da še bolj spoštljivo kot včasih. Ta 
praznik je za nas pomemben, ne-
nazadnje vsaka ženska doma pod-
pira tri vogale hiše. Pa brez zamere 
moškim. Res je, da smo ženske v 
zadnjih desetletjih kar dovolj na-
predovale. Če se boriš, lahko tudi 
nekaj dosežeš. A lahko je še bolj-
še. Včasih se za stenami hiš tudi 
dogajajo stvari, za katere si morda ne mislimo, da je to še mogoče v 
današnjem času. Zato na vesel praznik vseh žensk!

Amalija: Dan žena ne praznujem 
več, ne vem, zakaj bi ga, sem ga pa 
seveda včasih, predvsem, ko sem bila 
še zaposlena v kamniškem Utoku. Ta-
krat je bilo res lepo in smo se imele 
8. marca ženske vedno lepo, prijetne 
spomine imam na ta mednarodni pra-
znik. V službi smo dobile ponavadi 
rdeč nagelj, lahko tudi kakšno drugo 
malenkost, enkrat se spomnim, da so 
nam podarili prt, potem pa smo šle na 
čokoladni liker. Danes pa ni nič več 
kaj podobnega.

pravljeni le-
deni ploskvi, 
veseli so bili 
kamniškega 
gostoljubja.

V e l i k a 
planina je 
bila večino 
počitniških 
dni obsijana 
s soncem in 
nudila vse 
pogoje za pravo zimsko pravljico. 
Debela snežna odeja je vse dni za-
gotavljala odlično smuko in sanka-

Milanka in Ste-
vo: Osmi marec 
praznujeva skupaj. 
Toliko se imava 
rada, da mi mož na 
ta dan vedno kupi 
darilo. Pomembno 
se nama zdi, da se 
še vedno praznuje 
dan žena. Vidiva, 
da ta praznik med 
mladimi počasi za-
mira, a ko sva bila 
midva mlada so 
ženske v službi praznovale, dobile smo rožo in darilo! Nama 8. marec 
pomeni več kot materinski dan, saj na dan žena pokažemo spoštovanje 
do vseh žensk sveta. Misliva, da so danes ženske res bolj enakopravne 
z moškimi kot včasih. Dandanes tudi moški bolj spoštujejo ženske 
kot včasih, seveda tudi obratno, ženske 
bolj spoštujejo moške.

Dušan in Majk: Seveda se spomnim 
na dan žena, saj imam doma soprogo. 
Na ta dan ji poskušam bolj pomagati, 
če ne drugega, vsaj pomijem posodo. 
Vedno je zadovoljna, če kaj dobrega 
naredim zanjo. Res je, da ji lahko vsak 
dan kaj pomagam, a za tako poseben 
dan še rajši, si zasluži. Saj potem tudi 
ona mene razvaja. Ženske res postajajo 
vse bolj enakopravne z moškimi, pa saj 
je bil že zadnji čas.

Natalija in Matej: Dneva žena posebej ne praznujem, predvsem 
odkar imam otroka si kar ne vzamem časa. Priznam, da mi tudi prej ta 
praznik ni pomenil veliko. Mož mi ponavadi prinese darilo za materin-
ski dan, a sama menim, da sta 
oba dneva zelo pomembna za 
vse ženske, naj bo včasih več 
pozornosti usmerjene tudi na 
ženski spol. Sama se počutim 
enakopravno z moškimi, tako 
doma kot v službi. Vesela sem, 
da smo končno dobili žensko 
predstavnico na vrhu vlade. 
Včasih je ženskam res težko 
uskladiti družino z drugimi 
zahtevami na poti življenja, 
zato morda ženske ne bodo 
nikoli povsem enakopravne z 
moškimi.

Bojana Klemenc

učiteljev, potrjujejo prepričanje, da 
moramo počitnice organizirati na 
Veliki planini. S tem ŠZ Kamnik pod-
pira lokalno sodelovanje in predvsem 
to, da cenimo, kar imamo v kamniški 
občini. Ob tem želimo apelirati pred-
vsem na kamniške šole, da izkoristijo, 
kar imamo dano v Kamniku.

Štirideset otrok se je vsak dan 
ob 7. uri zbralo na glavni avtobusni 
postaji, od koder so se podali proti 
Veliki planini. Po vožnji z gondolo, ki 
je bila za marsikoga pravo doživetje, 
smo imeli najprej zajtrk, nato pa smo 
se po skupinah podali na smučanje. 
Tisti boljši že od prvega dne na sede-
žnico, ostali pa na Jurčka. Po kosilu 
je sledila nova etapa smučanja, nato 
pa okoli tretje ure vrnitev v oblačno 

in megleno dolino. Večina otrok je 
bila prvič na smučkah, prav vsi pa so 
zadnji dan že lahko tekmovali med 
vratci. Tekmovanje je v sončnem vre-
menu spremljalo ogromno staršev, ki 

so na koncu bučno zaploskali vsem 
udeležencem Aktivnih počitnic. Vsi 
otroci so prejeli medalje, ki jih bodo 
spominjale na lepo preživeti teden 
na Veliki planini. Cico1.



MLADINSKI CENTER 
KOTLOVNICA SPET ZAŽIVEL

Mladinski center Kotlovnica se je na pustno soboto, 9. februarja, po 
zimskem spanju ponovno prebudil v življenje in mladini Kamnika in 
okolice odprl vrata s pravim pustnim žurom z maskami in dobro glasbo. 
Na zabavo Hrusta Pusta Party je prišlo okoli 70 mladih obiskovalcev, ki 
so se na plesišču v plesnih maskah zavrteli ob zvokih glasbe šestdesetih 
do devetdesetih, katero je vrtel DJ Zimzeleni Mile. 

Nov program se že odvija 
Vodenje MC Kotlovnica je v januarju prevzelo Kulturno društvo Priden 

možic. Zadnje leto je  delovanje v »Kotlu« zamrlo, čeprav so še vedno 
potekale določene aktivnosti, kot zagotavlja novi vodja Kotlovnice Rok 
Kosec, z novim programom pa so aktivno »zagnali« kamniški mladinski 
center ponovno v začetku februarja. Rok Kosec sporoča vsem mladim 
Kamničanom, da je Mladinski center Kotlovnica prostor za vse mlade 
od 15. do 29. leta, seveda pa ne bodo zavrnili nikogar, ki je mlajši ali 
starejši. «Kotu« je torej namenjen vsem tistim, ki se začenjajo spopri-
jemati z življenjem. Rok Kosec z ekipo si želi, da bi v bodoče Mladinski 
center Kotlovnica mladim Kamničanom predstavljal temelj, ki jim nudi 
raznovrstna izobraževanja, možnost razvijanja lastne kreativnosti, ne-
formalna učenja, druženje, zabavo... 

Dogodki v MC Kotlovnica bodo sicer od februarja naprej stalnica, v 
prenovljeno programsko shemo pa bodo spadali glasbeni koncerti, gle-
dališki večeri, ustvarjalne in tehnične delavnice, predavanja ter okrogle 
mize, prostovoljno delo in mednarodne izmenjave, v zgornjih prostorih 
Doma kulture Kamnik pa je nastal tudi nov prostor, poimenovan Kre-
ativnica, kjer bodo mladi lahko mirno dostopali do interneta in drugih 
informacijskih kanalov, se dobivali na raznih srečanjih ter skupaj ustvar-
jali tudi nove podjetniške ideje. Vikendi pa bodo seveda namenjeni 
zabavi in predstavitvi različnih glasbenih žanrov – ob petkih se bodo 
obiskovalci lahko sproščali od 18. ure naprej. 

Mladinski center Kotlovnica, prostor za vse mlade od 15. do 29. 
leta, seveda pa ne bodo zavrnili nikogar, ki je mlajši ali starejši. 
«Kotu« je torej namenjen vsem tistim, ki se začenjajo spoprijemati 
z življenjem

Rok Kosec poudarja, kako zelo je delovanje Kotlovnice usmerjeno 
tudi v raznolike izobraževalne delavnice, ne le v večerno druženje. V 
februarju so že organizirali denimo delavnico o gojenju čilijev, video 
delavnico z Andrejem Podbevškom, ki bodo potekale vse do aprila, v 
kratkem pripravljajo delavnica ozvočevanja z mojstrom Gobcem... Že 
dlje časa se v prostorih Kotlovnice odvijajo delavnice v okviru projekta 
Podjetništvo v srcu, program usposabljanja bodočih podjetnikov, kjer 
se mladi spoznavajo z izdelavo poslovnega načrta, marketingom in po-
dobno. Trenutno obstajajo tudi tri skupine improvizacijskega gledališča, 
kjer mladi lahko dobijo boljše retorične sposobnosti, iznajdljivost v dani 
situaciji... Vse delavnice so pripravljene tako, da pri mladih vzpodbujajo 
podjetništvo, kreativno ustvarjanje, vse delavnice poskušajo slediti tren-
dom, ki so že dobro poznani v tujini... Tako v bodoče želijo  pripeljati 
v Kotlovnico trend t.i. coworkinga, ki predstavlja sodoben način dela, 
ki samozaposlenim in drugim profesionalcem omogoča, da si občasno 
ali stalno delijo »sodelavni« prostor z drugimi ustvarjalci iz svoje ali 
sorodnih panog. 

Nekateri mladi Kotlovnico dobro 
poznajo, drugi sploh ne

Pogosto se v Kamniku sliši, da se za mlade ne dogaja prav veliko. Tudi 
Rok Kosec meni, da nekateri Kamničani Mladinski center Kotlovnica 
dobro poznajo in prostore ter dejavnosti s pridom uporabljajo, drugi 
pa sploh ne vedo, da tak prostor za mlade v Kamniku obstaja. Kosec 
poudarja, da so odprti za vse predloge, želje in ideje mladih Kamniča-
nov o dogajanju v Kotlovnici. »Prostor je  tukaj, programsko usmeritev 
pa poskušamo približati tako formalnim kot neformalnim skupinam. 
Ne želimo postati prostor, ki bi bil namenjen dejavnostim z visokim 
denarnim prispevkom.«

Vse aktivnosti in novosti redno objavljajo na spletni strani in socialne-
mu omrežju, veliko stvari pa se seveda širi od ust do ust. Kosec verjame, 
da interes Kamničanov za dogajanje v Kotlovnici obstaja. Njegova vizija 
je, da se v Kotlovnici dogaja čim več različnih stvari za različne okuse 
kamniških mladostnikov. Prav tako apelira na vse mlade Kamničane, da 
si v čim večjem številu upajo priti pogledat v Kotlovnico, saj bojo le z 
raznoliko publiko uspeli ustvariti široko paleto pestrega dogajanja. 

BOJANA KLEMENC

Dijaki 2. letnika smeri ekonom-
ski tehnik smo šolske učilnice 
zamenjali za podjetja. Teoretič-
no pridobljeno znanje smo tako 
obogatili s praktičnimi izkušnja-
mi na terenu. V sklopu strokovnih 
ekonomskih predmetov smo naj-
prej spoznali delovanje trgovskih 
centrov.

Po Qlandiji Kranj smo se to-
krat izjemoma lahko sprehodili še 

Švissst … Krplje drsijo po meh-
ki svetlikajoči se belini, skoraj kot 
smuči … Švissst. 

No, to  smo sicer v soboto, 
26. januarja,  žal že zamudili, a 
na Kranjskem Raku nas je ne-
pričakovano pozdravila zimska 
pravljica. Saj veste, za ljubitelje 
belega, rajsko. Za tiste, ki se pu-
stijo zapeljati goram, pa že skoraj  
kičasto. Ampak našim strumnim 
devetim fantom (s spremstvom) 
tega sobotnega dne ni bil  glavni 
namen iskanje »ljubezni« oziroma 
učenje zapeljevanja … (ta pride na 
vrsto šele spomladi), ampak je bil 
naš CILJ bolj stvaren in praktičen: 
SPOZNATI nov (udoben) zimski 
šport – KPPLJANJE in s tem 
uporaba osnovnega pripomočka 
KRPELJ.
Kaj pa so to krplje? 

Nekdaj lesene krplje so služile 
(kot orodje stezosledcev in lovcev 
na kože) v naših krajih, poleg smu-
či, kot praktični pripomoček pri 
premagovanju ogromnih količin 
novozapadlega snega.  Praktične 
»starke« so sedaj izpodrinile so-
dobne, »dizajnerske« krplje. Le te 
so iz lahkih, vzdržljivih materia-
lov, s paščki ali avtomatskim siste-
mom zapiranja na čevelj, ki mora 
biti dovolj trd (»ski bootsi« ne 
pridejo v poštev). Opremljene so s 
konicami, spredaj – spodaj, ki nam 
pomagajo premagovati trd sneg ali 
led. Peta je prosto dvigajoča.

Letošnji pust je po ulicah Ka-
mnika skušal odgnati zimo, a ta se 
ni kar tako pustila, saj nas je letos 
bogato obdarila s snegom, ki je 
preglavice delal tudi maškarcam 
v pustnih kostumih. Toda pisana 

pred odprtjem trgovin v spremstvu 
vodje nakupovalnega centra Mete 
Ahačič. Sledil je obisk Protoko-
larnega centra Brdo. Tam smo iz 
prve roke spoznali prvine proto-
kola in dejavnosti centra, kjer se 
odvijajo pomembnejši dogodki, 
sporazumi ter sprejemi visokih 
gostov. Zgodovinskim objektom 
so se v zadnjih letih in desetletjih 
pridružili mnogi novi: hotel Kokra 

s konferenčnimi zmogljivostmi, 
prostorna restavracija in center 
dobrega počutja Vrelec Brdo, ko-
njeniški center, vadišče za golf, 
koča Jezero, Račji otok, tiskovno 
središče ter v letu 2007 kot zadnji 
sodobno zasnovan in vrhunsko 
tehnično opremljen Kongresni 
center Brdo.  Ogled smo končali 
s sprehodom po parku, ki se raz-
prostira na  skoraj 500 hektarov 

velikem posestvu na pragu Alp. 
Tu ima svoj dom bogata naravna 
in kulturna dediščina  v več tisoče-
rih rastlinskih in živalskih vrstah 
v najrazličnejših življenjskih oko-
ljih, unikatno poslikanih čebelnja-
kih, kozolcih toplarjih, nekdanji 
grajski pristavi in oranžeriji, zbir-
ki kipov in plastik na prostem ter 
seveda gradu Brdo kot osrednjem 
objektu posestva.

Za konec projektnega dneva 
smo spoznali proizvodni proces 
podjetja Union in si ogledali prvi 
slovenski Pivovarski muzej. 

MARUŠA JERAS

Projektni dan dijakov 2. letnika GSŠRM  smer ekonomski tehnik

Učilnice zamenjali za podjetja

Kdaj na krplje?
Predvsem, kadar se nas mati na-

rava v teh suhih zimah le usmili in 
nam ponudi kopico novo zapadle-
ga snega. Pa gremo na novo doži-
vetje, skupaj z njimi - brez prekli-
njanja, proti kakšni planinski koči, 
si utremo svežo gaz (to je zahtev-
no, a zame najlepše) prek pobelje-
nih travnikov, gozdnih brezpotij ali 
na raziskovanje neznanega … 

Torej, več kot je snega, bolje je 
… Z …

Za koga so krplje? 
Za vso družino. »Mestne« špor-

tnike. Nerode. Okrogle. Nepobolj-
šljive romantike.

Potrebna oprema
Pohodne palice, gamaše, nepre-

močljivi pohodni čevlji, smučarske 
hlače in ostala oprema, ki je nujno 
potrebna v nahrbtniku za hladne a 
čudovite zimske pohode. Po beli 
globočini boste bredli z …
Nevarnosti! 

Obstajajo. Še posebej v visoko-
gorju. Nikdar se pred odhodom ne 
pozabite pozanimati za razmere v 
gorah: plazovitost, možnost zdrsa, 
vreme, snežna slepota (obvezna 
sončna očala), sončne opekline ... 
Vse to (lahko) na nas čaka tudi, ko 
smo na krpljah. Zato previdnost ni 
nikoli odveč.

Seznanili smo se o (novodobni) 
športni dejavnosti tega dne. Nata-

Ogromno snega… KRPLJANJE!
knili krplje in zakorakali s premrli-
mi prsti, belini naproti. Z …

Tega dne je bilo dovolj prosto-
ra za veselje, kepanje, valjanje, 
smeh in prijateljstvo. Nikjer no-
bene druge duše. Samo nas ducat. 
Vrh. Kranjska reber. Kamniške 
Alpe kot v izložbi mamijo s svo-
jo belino. Kot majhni cukrčki, ki 
s svojo sladkobo vabijo … Ti pa 
ne veš katerega bi si izbral. Krat-
ko fotografiranje. Veter nas je hitro 
»prizemljil« in prepodil na hlode 
malce nižje ob poti. Tam smo se 
pogovarjali in praktično spozna-
vali še druge zanimivosti (iskanje 
zasutega v plazu s plazovno žolno, 
sondiranje, izkopavanje s snežno 
lopato), katere je dobro, da pozna-
mo, če se odpravimo na takšne 

zimske izlete. V  gostilnici »Med 
nebom in snegom« s petimi zvez-
dicami smo poskrbeli še za naše 
želodce. Enostavno. A učinkovito 
…  kot že cel dan. Z …

Čas teče in tudi mi smo se mo-
rali počasi vrniti. Eni (srečkoti) 
s smučmi – turnimi, drugi pa v 
hitrem ali počasnem drncu – s kr-
pljami. Šviiist. 

Tako, kot smo dan začeli, smo 
ga tudi končali. Veseli, živahni in 
rdečih lic. Z novo izkušnjo, ki se 
je bomo spominjali … Z …  na-
smehom na obrazu.

TINKARA SKAMEN  
ŠERKEZI, mentorica  

projekta Zdrav življenjski slog, 
OŠ Stranje

PS Zahvala tudi GRS Kamnik, 
ki je pomagalo izpeljati akcijo.

Srečali smo se s krpljami

Pustu ni uspelo odgnati zime
paleta maškar se  ni izneverila 
tradiciji in se je na pustni torek,  
12. februarja, v  povorki spreho-
dila od glavnega trga po zasneženi 
Šutni do športne dvorane osnovne 
šole Frana Albrehta. Za živahno in  

praznično razpoloženje so na čelu 
povorke poskrbeli kamniški god-
beniki in godbenice ter  Mažore-
tna skupina Veronika. Pustovanje 
se  je z rajanjem, veseljem in sme-
hom ter seveda sladkanju s krofi  
nadaljevalo v športni dvorani.

VERA MEJAČ



vo pomembno, da informacije 
o želenem šolanju pridobijo pri 
različnih virih. Ker je razpisanih 
precej več prostih mest, kot je 
kandidatov za vpis, med šolami 
poteka tekmovanje, kdo bo znal 
pritegniti več bodočih dijakov 
in študentov, ti pa morajo pri 
svojih odločitvah upoštevati 
tudi razmere na trgu dela, kjer 
primanjkuje predvsem naravo-

V petek in soboto, 15. in 16. februarja, so se devetošolci in dijaki 
četrtih letnikov širom Slovenije odpravili v šole, ki bodo zaznamo-
vale njihovo mladost in učenost. Razpisi za vpis v srednje šole in 
visokošolske zavode so znani, zdaj morajo odločitev sprejeti mla-
di. Pri tem jim bodo seveda pomagali podatki, ki so jih pridobili 
na informativnih dnevih, kjer so iskali še zadnje informacije za 
odločitev o nadaljevanju izobraževalne poti. Tudi v Kamniku je 
na Gimnaziji in srednji šoli Rudolfa Maistra potekal informativni 
dan, v dveh dneh so na treh predstavitvah bodočim dijakom ob-
širno in nazorno predstavili možnosti izobraževanja v programih 
gimnazija, ekonomski tehnik in predšolska vzgoja.

Časi niso najbolj rožnati in tega se zavedamo tudi v Študentskem 
klubu Kamnik. Zato smo se odločili, da mesec marec posvetimo 
dobrodelnosti. S pomočjo naših članov in vas, ki to prebirate, 
bomo med ljudi prinesli nekaj pomoči in zavedanje, da niso sami.

Dobrodelnosti se bomo lotili na več ravneh. Pod pojem dobro-
delnost smo namreč zajeli različne aktivnosti, ki bodo pripomogle 
k boljšemu jutri. Projekt bo potekal na različnih lokacijah in za-
jema različne starostne skupine. Dobrodelnosti ne vežemo zgolj na 
materialno in finančno pomoč, temveč jo razumemo tudi v smislu 
medgeneracijskega sodelovanja, vračanja nasmehov na obraz tistih, 
ki jim življenje ne prizanaša.

Naše dejavnosti v mesecu marcu med drugim obsegajo obisk in 
pomoč zavrženim živalim v zavetišču Horjul. Na področju medge-
neracijskega sodelovanja se bomo povezali z Domom starejših 
občanov v Kamniku in njihovim varovancem s pomočjo najmlajšega 
pevskega zbora (otroci Vrtca Antona Medveda) poskušali polepšati 
popoldne. Ker je vse več družin na robu preživetja, bomo zanje zbirali 
hrano in potrebščine za vsakdanje življenje. S priljubljenim zbi-
ranjem plastičnih zamaškov bomo pomagali Dejanu do bionskih 
protez, s katerima bo dobil nazaj svoji roki in postal samostojnejši. Z 
mesecem marcem pa dobrodelnosti z naše strani ne bo konec, saj za 
poletje že pripravljamo ŠKK-jev poletni dobrodelni tek.

Ker nam ni vseeno in ker želimo pokazati, da je študentom mar 
za socialno problematiko, ki nas obkroža, se dobrodelnega meseca 
lotevamo polni optimizma in upanja, da bomo lahko, tudi z vašo 
pomočjo, pomagali narisati nasmeh na obraze ljudi, ki jim življenje 
ne prizanaša. Veselje do življenja lahko ljudem na robu družbe 
bolj kot materialne dobrine vrne že spoznanje, da niso poza-
bljeni in sami.

Zbirno mesto za vse materialne donacije je v pisarni Študent-
skega kluba Kamnik na Glavnem trgu 23, Kamnik. Več najdete 
na spletni strani Študentskega kluba Kamnik.

Leo klub Kamnik se je to zimo odločil kar se da dobro izkoristiti večini 
nadležen sneg in tako pomagati ljudem v stiski. 9. marca se lahko udele-
žite prvega Dobrodelnega veleslaloma Leo kluba Kamnik, ki bo potekal 
na smučišču Osovje. Dobrodošli so vsi, smučarji, bordarji, mlajši, starejši, 
profesionalci ali amaterji, saj bodo organizirane različne kategorije. Med 
čakanjem na rezultate se boste lahko zabavali s skupinskimi igrami, 
po podelitvi nagrad pa bo sledila zabava, kjer bo za vzdušje skrbel DJ. 
Celoten izkupiček od pobranih štartnin bo namenjen sedemčlanski dru-
žini z Duplice. Za več informacij lahko obiščete spletno stran Leo kluba 
Kamnik, prijavite pa se lahko na na spletni strani ali na dan veleslaloma. 
Naredimo nekaj dobrega zase in tudi za druge.

Za naš časopis pa smo povprašali bodoče dijake, starše in sedanje 
dijake, kakšne informacije pričakujejo na informativnih dneh, se 
lahko zgodi, da zaradi informativnega dne spremenijo svoj izbor 
izobraževalne ustanove, se jim zdi, da je informativni dan res po-
memben prvi stik s šolo in kakšne so želje glede bodočega izobra-
ževanja.

Ana, Diana, Ka-
tja: Bodočim dija-
kom predstavljamo 
kemijske poskuse, 
ki jih izvajamo tudi 
med šolskim pou-
kom kemije, deni-
mo faraonove kače 
in homogeno kata-
lizo. Učenci nas žal 
nič ne sprašujejo, 
se jim vidi, da jih 
je strah postaviti 
vprašanje. Seveda 
jih razumemo, saj smo bile tudi me pred časom v podobnem polož-
ju. Nas pa sprašujejo osnovnošolci, ki nas poznajo, o naši šoli izven 
informativnega dneva. Zagotovo so zelo radovedni, zato menimo, da 
je informativni dan dober za ogled šole in spoznavanje s profesorji, 
veliko ostalih informacij glede šole in pouka pa osnovnošolci zagotovo 
dobijo drugje. Saj Kamnik je res majhen. V to šolo hodiva radi. Veliko 
je sprotnega dela, a to pomeni tudi, da bo na maturi uspeh boljši, če 
»zabušavaš« pa je seveda zgodba drugačna.

Dajana: Za vpis v kamniško šolo sem 
se že odločila, seveda je obisk informa-
tivnega dneva še bolj podprl mojo odlo-
čitev. Všeč mi je ta šola, komunikacija 
med učenci in profesorji, dobro vzdušje. 
Šola ima dober učni načrt, pa še blizu 
doma je. Informativni dan se mi je zdel 
zelo zanimiv. Zelo dobro so predstavili, 
kaj lahko pričakujemo v novem šolskem 
letu, če se bomo vpisali v to šolo. Infor-
mativnega dneva sem se udeležila že lan-
sko leto, letos mi je bilo še bolj všeč, zdi 
se mi, da imam sedaj manj treme pred 
vpisom. Obisk informativnega dneva je 
res pomemben za bodoče dijake.

Nastja in Patricija: Na 
informativnem dnevu sva 
bili lansko leto in sedaj, ko 
obiskujeva 1. letnik pred-
šolske vzgoje, sva zelo 
zadovoljni, saj sva se od-
ločili pravilno. V razredu 
se odlično razumemo, med 
odmori se med seboj dru-
žimo dijaki cele šole, ves 
čas se kaj dogaja, super 
je, nikoli si nisva mislili, 
da bova tako radi hodili 
v šolo. Danes sva igrali v 
predstavi Mavrična ribica, ki smo jo pripravili za bodoče dijake. Zdi 
se nama, da je bila naša predstavitev šolskega programa vsem zelo 

BODOČI DIJAKI NA PRVEM 
ZMENKU Z NOVO ŠOLO

Mesec dobrodelnosti v Študentskem klubu Kamnik

Vrnimo nasmehe na obraze 
tistih, ki jim življenje  
ne prizanaša

DOBRODELNI LEO 
VELESLALOM NA OSOVJU

Zgolj obisk 
informativnega 
dne ni dovolj

Bodoči dijaki te dni že resno 
razmišljajo o tem, kje nadaljeva-
ti svoje šolanje, svoje prijave na 
željeno šolo morajo oddati do 5. 
aprila. Seveda so jim v pomoč 
informativni dnevi, a je zagoto-

všeč, saj smo zelo kreativni in razigrani, pozitivni. Obema je bilo že 
od malih nog jasno, da bova vzgojiteljici, drugega ni in zaupava, da 
se nama bo srčna želja uresničila tudi v službi.

Besnik: Šola mi je všeč in upam, da bom 
sprejet v program ekonomskega tehnika. 
Šola je zelo urejena in prijetna. Odločal sem 
se med šolo v Ljubljani in tukaj, a kamniška 
je zagotovo moja prva izbira. Seveda tudi 
zaradi bližine doma, dobrega programa, 
nenazadnje pa tudi prijateljev, ki že obisku-
jejo to šolo. Trenutno si še ne predstavljam 
svojega poklicnega življenja, a se mi zdi, da 
moja izbrana smer ponuja dovolj široko pot 
za nadaljno izbiro študija in službe.

Urša: Zelo mi je pomembno, da je 
šola blizu doma, da ne izgubljaš drago-
cenega časa s prevozi, da je šolski pro-
gram kvaliteten, da so učitelji dostopni, 
da vidiš, da znajo podajati znanje. Le-
tošnji informativni dan je odličen. Vsi 
ustvarjalci so fantastično predstavili to 
šolo, zato sem prepričana, da so navdu-
šili mladino in pridobili bodoče dijake. 
Kot nekdanja dijakinja kamniške gim-
nazije danes opažam velike spremembe 
na tej šoli, sedaj imajo dijaki na voljo 
razna potovanja in sodelovanja s tujino, več tekmovanj, različnih pro-
gramov, res sem navdušena. Časi za zaposlitev res niso najboljši, a 
sem mnenja, da je potrebno usmeriti otroke v tisti študij, ki jih zares 
veseli, saj bo le tako imel voljo za svoje delo. Prepričana sem, da če 
si z vsem srcem v študiju, ki te zanima, boš tudi lahko našel zaposlitev 
in uspel na področju, ki te zanima.

Aifen: Informativni dan mi je bil zelo všeč. Hči se je odločila za 
smer ekonomskega tehnika, kar sem zelo vesela, saj mi bo lahko po-
zneje pomagala pri vodenju družinskega podjetja. Za službo po kon-
čanem šolanju se ji ni potrebno bati. A najprej šola, potem služba. 
Če nimaš zaključene šole, tudi podjetja ne moreš voditi uspešno. Hči 
bo po končani srednji šoli v Kamniku odšla na študij na Kitajsko. 
Sama sem se izobraževala na Kitajskem, hči obiskuje osnovno šolo v 
Kamniku. Lahko zatrdim, da je slovenska šola v primerjavi s kitajsko 
neprimerno bolj prijazna, lepša in konec koncev tudi lažja. Na Kitaj-
skem je šola zelo intenzivna, vsak dan od jutra do poznega popoldneva. 
Tukaj so otroci bolj samostoj-
ni, na Kitajskem se otroci več 
učijo na pamet. Evropejski učni 
sistem mi je bolj všeč, otroci se 
ne »matrajo« toliko kot na Ki-
tajskem.

Jin-Jin: Že pred informativ-
nim dnevom sem se odločila za 
vpis na to šolo, saj je šola blizu 
mojega doma in ponuja šolski 
program, ki me zanima. Vpisa-
la se bom v program ekonom-
skega tehnika. Učitelji so zelo 
prijazni, prijatelji so mi povedali, da se na tej šoli lahko veliko naučiš. 
Na informativnem dnevu sem bila že lansko leto in mi je ta obisk še 
potrdil mojo odločitev. Se že veselim.

slovno-tehničnih poklicev. Tega 
se zavedajo tudi na kamniški Gi-
mnaziji in srednji šoli Rudolfa 
Maistra, kjer so vsem udeležen-
cem znova pripravili dva zelo 
prijetna dneva.

Ravnatelj šole mag. Šemso 
Mujanovič je v uvodnem nago-
voru osnovnošolce prijazno po-
vabil, da najlepša leta svojega ži-
vljenja preživijo v kamniški šoli, 
v šoli, ki ima dolgoletno tradicijo, 
odlične, a hkrati zahtevne učite-
lje in dobre pogoje dela. Vsem 
zbranim je skupaj s prof. mate-
matike Marto Zabret zagotovil, 
da v kamniški šoli dijaki v za-
nimivem in ustvarjalnem okolju 
lahko razvijajo svoje potenciale 
v okviru rednega šolskega dela, 
poleg tega pa so vsem dijakom na 
voljo pestre interesne dejavnosti, 
mednarodne izmenjave, poučne 
ekskurzije in projektni dnevi...

Živahen utrip  
na »info dnevih«

Da je zanimanje za kamni-
ško srednjo šolo med mladimi 
osnovnošolci še vedno zelo ve-
liko, je znova pokazal nadvse 
živahen utrip na šoli. Zanimi-
vo, da poleg devetošolcev po 
informacije o bodočem šolanju 
pride tudi veliko osmošolcev. 
Ravnatelj Gimnazije in sre-
dnje šole Rudolfa Maistra 
Šemso Mujanovič pravi: »Na 
letošnjem informativnem dnevu 
smo zelo zadovoljni tako s samo 
organizacijsko izvedbo kot tudi 
z obiskom. Obiskovalcev je za 
dobrih 11% več kot leto poprej, 

največji porast 
zanimanja se 
je zgodil na 
gimnazijskem 
programu, ve-
čje zanimanje 
je ravno tako 
na programu 
vzgojitelj pred-
šolskih otrok, 
medtem ko je 
zanimanje za 
program eko-
nomski tehnik 
nekoliko nižje 
kot  prejšnje 
leto. Obisko-
valci so bili de-
ležni zanimivih 
predstavitev, 
dobili pa so 
tudi odgovore 
na vsa vpraša-
nja ter seveda 
lično brošuro, 
ki smo jo prav 
za ta namen 
izdelali letos. Z veseljem in 
navdušenjem pričakujemo novo 
šolsko leto, še prej pa vpis no-
vih dijakov na našo Gimnazijo 
in srednjo šolo Rudolfa Maistra 
Kamnik.«

Za šolsko leto 2013/2014 je 
MIZKŠ v svojem razpisu za 
GSŠRM Kamnik potrdilo 4 od-
delke splošnega gimnazijskega 
programa (112 prostih mest), 1 
oddelek ekonomskega tehnika 
(28 prostih mest), 2 oddelka 
predšolske vzgoje (56 prostih 
mest) in 1 oddelek maturite-
tnega tečaja (36 prostih mest). 
Če bo interesentov več, bodo 
zaprosili za dodatni oddelek.

Tudi v Srednji šoli CIRIUS 
Kamnik so na informativnem 
dnevu bodoče dijake pozdravili 
dijaki in profesorji srednje šole 

ter direktor centra dr. Vinko 
Logaj. Po uvodnem pozdravu 
je sledil ogled centra v vodenih 
skupinah (ogled enot, predstavi-
tve srednješolskih izobraževalnih 
programov, prikaz aktivnosti di-
jakov), nato pa so se udeleženci 
lahko pogovorili s strokovnimi 
delavci in izmenjali vtise.

Udeleženci informativnega 

dne so si lahko ogledali pestre 
predstavitve šolskih predmetov 
s profesorji in dijaki, ki so bili 
na voljo tudi za morebitna vpra-
šanja. Teh pa ob mojem obisku 
ni bilo prav veliko. A ob tako iz-
črpni predstavitvi dogajanja na 
kamniški šoli vprašanja res niso 
bila potrebna.

BOJANA KLEMENC

Izredno veliko zanimanje med osnovnošolci je tudi za vpis v program predšolske vzgoje. 
Dijakinje so obiskovalce informativnega dneva navdušile z razigranostjo v glasbi in igri.

Ravnatelj Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra mag. Šemso Muja-
novič ter prof. Marta Zabret sta v uvodnem nagovoru bodočim dijakom 
predstavila pomembne informacije o šoli in šolskih ter obšolskih pro-
gramih. Zanimanje za vpis v kamniško GSŠRM je še vedno velik, letos 
pa se lahko pohvalijo tudi z odličnim obiskom informativnega dne.

Pogosto se ena izmed najzanimivejših predstavitev na informativnem 
dnevu dogaja v kemijskem laboratoriju, kjer dijaki osnovnošolcem 
pokažejo nekaj eksperimentov, obenem pa učiteljica spregovori o pri-
sotnosti kemije v našem vsakdanu. Tako lahko kar naenkrat kemija 
postane bolj zabavna!



Končana šola športnega 
plezanja 

Z januarjem se je zaključila Šola športnega plezanja pod okriljem Špor-
tno plezalnega odseka Kamnik. Šola je trajala od 8.11. 2012 do 11.1.2013. 
V plezalni šoli se plezalci naučijo vseh potrebnih spretnosti za varno ple-
zanje v naravnih plezališčih, obenem pa pridobijo tudi znanje o osnovah 
plezalnega treninga in plezalne tehnike. Izobraževanje ima tri sklope in 
sicer teoretičnega, praktičnega ter plezanje v plezališčih. Šolo so vodili 
trije inštruktorji športnega plezanja: Andrej Rezar, Ajda Mali in Rajko 
Zajc. Vseh 14 tečajnikov je opravilo izpite in pridobilo naziv pripravnikov 
športnega plezanja, s tem pa pravico do pristopa k izpitom za športne 
plezalce, ki kot vsako leto doslej, potekajo v Kranju. 

V letošnjem letu so izpite za športnega plezalca opravili 3 člani ŠPO 
Kamnik: Ksenija Kodra, ki je obiskovala letošnjo plezalno šolo, Dominika 
Kodra in Marko Blagojevič, ki že vrsto let trenira v tekmovalni skupini 
Mladinske šole športnega plezanja.

V zadnjih letih se ne govori zaman, da je lokostrelstvo kot šport v 
velikem vzponu tako v slovenskem kot mednarodnem prostoru. Za ta 
lep šport vlada vse večje zanimanje, kar občutimo tudi v Lokostrel-
skemu klubu Kamnik, ki na Kamniškem že 33 let uspešno vzgaja in 
izobražuje v športnem duhu mlade in tudi malo manj mlade.

Lokostrelski klub Šenčur je 23. in 24. februarja v športni dvorani 
gostil najboljše slovenske lokostrelke in lokostrelce iz vse Slovenije. 
Tekmovanje je potekalo za vse starostne kategorije in vse štiri sloge, 
udeležilo se ga je 281 tekmovalcev. Na dvodnevnem zadnjem velikem 
tekmovanju v dvoranski sezoni smo bili priča izrednim rezultatom, 
številni gledalci smo bili priča pravim mojstrskim dvobojem posa-
meznikov in ekip. 

Največji uspeh v slogu 
ukrivljeni lok je v moški 
konkurenci dosegel prav 
Lokostrelski klub Ka-
mnik, med posamezniki 
Jaka Komočar, ki je z 
izjemnim rezultatom 587 
krogov (600 možnih) iz-
enačil pet let star članski 
državni rekord, ki se je 
zdel popolnoma nedose-
gljiv, in s tem rezultatom 
dosegel naslov držav-
nega prvaka med člani, 
po nedeljskih dvobojih, 
ki so šteli za absolutno 
državno prvenstvo, pa je 
»zmlel« prav vse naspro-
tnike in dosegel laskavi 
naslov absolutnega dr-
žavnega prvaka med ka-

deti, mladinci, člani in veterani. Na absolutnem državnem prvenstvu se 
mu je na stopničkah pridružil naš mladi in v zadnji sezoni zelo uspešen 
kadet Gašper Štrajhar, ki je v dvoboju za bron premagal starejše-
ga brata Klemena Štrajharja, ki se je kot tretji najboljši Kamničan 
uvrstil na 4. mesto, kar pomeni, da smo imeli Kamničani kar tri svoje 
tekmovalce med najboljšimi štirimi v državi.

Posamični klubski uspeh je v nedeljo dopolnila tudi Mateja Andrej-
ka, ki je z odličnim streljanjem prišla vse do finala, kjer pa je morala 
priznati premoč Najke Tomat iz LK Škofja Loka in na koncu dosegla 
odlično 2. mesto na absolutnem državnem prvenstvu.

Bučno smo navijali tudi za kamniško člansko ekipo v sestavi Jaka 
Komočar, Klemen Štrajhar in Den Habjan, ki so v soboto po kvali-
fikacijah zlahka dosegli naslov državnega prvaka in z rezultatom 1735 
krogov močno presegli državni rekord. Nedeljski ekipni dvoboji so 

trojici brez težav prinesli 
naslov absolutnih ekipnih 
državnih prvakov.

Veliko presenečenje 
pa nam je po dolgih le-
tih, ko Kamničani nismo 
imeli dovolj deklet za 
sestavo ekipe, pripravila 
naša nova ženska ekipa v 
sestavi Mateja Andrej-
ka, Barbara Štefula in 
Maša Rajh. V nedelj-
skih ekipnih dvobojih 
so potem, ko so priznala 
premoč favorizirani ekipi 
iz LK Ankaran, dosegla 
odlično 2.mesto. 

Patricija Crnkovič zmagovalka 
slovenskega izbora za 
tekmovanje Evrovizijski mladi 
plesalci 2013

 
Zmagovalka letošnjega nacionalnega izbora Evrovizijski mladi plesalci 

2013, ki je potekalo 13. februarja v Studiu 1 Televizije Slovenija, je 16-let- 
na Patricija Crnkovič iz Kamnika. Plesalka PD Kazine je strokovno žirijo 
v sestavi: Milko Šparemblek, Irek Mukhamedov, Tomaž Rode, Rosana 
Hribar in Maruša Vidmar prepričala v modern koreografiji mentorja 

in koreografa Mitje Popovskega z 
naslovom Passion. 

Evrovizijsko tekmovanje mla-
dih plesalcev velja za eno najpo-
membnejših mednarodnih plesnih 
tekmovanj. Poteka vsaki dve leti, 
posvečeno pa je najboljšim mladim 
plesalcem, starim od 16 do 21 let. 
Letošnje tekmovanje bo potekalo 
junija v Baltiški državni operni hiši 
v Gdansku na Poljskem, prenašale 
ga bodo številne televizijske hiše, 
spremljali pa milijoni gledalcev po 
vsej Evropi.  

Patricija je dijakinja Gimnazije Be-
žigrad v Ljubljani, obiskuje pa tudi Srednjo baletno šolo v Ljubljani. Pod 
okriljem trenerja Mitje Popovskega iz PD Kazina  Ljubljana tekmuje tudi 
v različnih kategorijah modernega plesa in ima za seboj že lepo število 
mednarodnih zmag in priznanj.

V preteklosti so Slovenijo na tekmovanju Evrovizijski mladi plesal-
ci zastopali: Urša Vidmar (1993), Damjan Mohorko (1995), Ana Klašnja 
(1997,1999), Eva Gašparič (2001), Anže Škrube (2003), Alena Medič (2005) 
in Petra Zupančič (2011), ki je zasedla odlično drugo mesto.

EBU je tekmovanje osnovala pred 28. leti kot partnerja Evrovizijskemu 
tekmovanju mladih glasbenikov, do danes si je počasi izborilo sloves ene-
ga najpomembnejših tekmovanj, ki mladim plesalcem omogoča dobro 
promocijo, saj ga prenašajo številne televizijske hiše po Evropi. Poteka 
vsako drugo leto, tokrat pa bodo najboljšega plesalca v starostni skupini 
od šestnajst do enaindvajset let izbirali junija v poljskem mestu Gdansk. 
Na tekmovanju lahko sodelujejo plesalci najrazličnejših zvrsti, solo ali v 
paru.Tekmovanje mlade evropske plesalce spodbuja, da dokažejo svoj 
potencial pred žirijo in milijoni televizijskih gledalcev. Slovenski izbor si 
bomo lahko ogledali 23. marca na TV Slovenija.

Zapisala VANDA KLOPČIČ
Foto: Stane Sršen

Karlovac kickboxing open

Kamničani in Komendčani 
ponovno uspešni 

V februarju je v Karlovcu potekal močan mednarodni kickboxing turnir 
po pravilih svetovne organizacije WAKO v organizaciji odličnega doma-
čega kluba KK Tigar pod vodstvom Zorana Čičvare, ki velja za enega naj 
uspešnejših trenerjev na svetu in je tudi selektor hrvaške reprezentance 
v point fightingu. Turnirja se je udeležilo skoraj 850 tekmovalcev iz 10 
držav in 81 klubov, med katerimi je bilo deset slovenskih predstavnikov 
PDK Izlake in Zagorje ob Savi, KBV Domžale, KK Murska Sobota, KBV 
Ormož, Power Kick M. Sobota, KBV Ptuj, KTB Krško, KIT Izola in KK Ko-
per. Tekmovalo se je v treh tatami disciplinah in sicer v point fightingu, 
kjer je bilo naj več tekmovalcev, light contactu in kick lightu, ter v tako 
imenovanih ring ali trdih disciplinah full contactu in low kicku.

Klub borilnih veščin Domžale so zastopali: slovenska reprezentantka 
Hana Mihelčič iz Komende v kategoriji starejše kadetinje -42 kg v semi 
kontakt disciplini, osvojila je 2. mesto; 

trikratni mladinski državni prvak v treh športnih disciplinah kickboxing 
športu 2012 Andrej Repnik iz Kamnika je tekmoval med mladinci -63 kg 
v kick light disciplini in osvojil 2. mesto;

državni podprvak Aljoša Šlebir iz Kamnika je tekmoval med člani -74 
kg v kick light disciplini 
in osvojil odlično 1. me-
sto, v finalni borbi je pre-
magal odličnega Hrvata 
Jurico Škorjaneca, ki sicer 
tekmuje tudi v trdi disci-
plini K1-rulles.

Matej Balantič iz Ka-
mnika, ki se je vrnil po 
letu dni premora zaradi 
operacije kolenske vezi, 
sicer tekmovalec v K1-
rullesu in low kicku trdih 
disciplinah kickboxing 
športa, je tokrat tek-
moval med člani -84 kg 
v kick light disciplini in 
osvojil odlično 3. mesto 
ter potrdil dobro pripra-
vljenost.

Državna prvakinja 
2012 Teja Mihelčič iz Ko-
mende je tekmovala med 
starejšimi kadetinjami 
-50 kg v semi kontaktu 
disciplini in light contact 
disciplini ter v obeh osvo-
jila 5. mesto.

Namizni tenis v Kamniku je v 
velikem razmahu. Igrajo ga naši 
občani od 4. do 72. leta starosti, 
kolikor jih sam poznam. 

Na prvenstvu osnovnih šol 
občin Kamnika in Komende v 
OŠ Marije Vere, ki je potekal 13. 
februarja v organizaciji Zavoda 
za turizem in šport ter Namizno-
teniškega kluba Kamnik, je sode-
lovalo 63 tekmovalcev. Več kot 3 
ure so mladi upi pošiljali žogico 
na nasprotnikovo stran mize. S 
čudežno močjo ustvarjenih rota-
cij, s hitrostjo in izrednimi refle-
ksi so presenečali drug drugega. 
Veselili so se doseženih zmag, pa 
tudi zajokali po nepričakovanem 
porazu. Prisotni so bili navdušeni 
nad igro 4-letnega Luka iz vrtca 
Duplica, ki je vodil proti tekme-
cu iz 5. razreda OŠ z visokim re-
zultatom 8 : 2. Na koncu se mu 
ni izšlo po načrtih, toda pustil je 
odličen vtis. 

V ekipnem delu je zmagala 
OŠ Toma Brejca pred OŠ Marije 
Vere. Tretje in četrto mesto sta 
dosegli OŠ Komenda-Moste in 
OŠ Šmartno.

V posameznih kategorijah 
so najboljši, prejemniki kolajn, 
naslednji : učenci 1.-9. (regi-
strirani): 1. Erjavec Nejc (TB), 
2. Hribar Rok (TB), 3. Prezelj 
Matej (TB); učenke 1.-5. razre-
da: 1. Eva Šobar (FA), 2. Monika 

Na močnem mednarodnem kickboxing tur-
nirju v Karlovcu so bili ponovno uspešni tek-
movalci Kluba borilnih veščin Domžale.

V soboto, 23. februarja, ko je potekalo tekmovanje za državno pr-
venstvo in ki je štelo za kvalifikacije za kadete-inje, mladince-ke, 
člane-ice, veterane-ke, so naši tekmovalci in tekmovalke posegli po 
naslednjih odličjih:

Člani, ukrivljeni lok:
1.mesto: JAKA KOMOČAR, 587 krogov
2.mesto: DEN HABJAN, 574 krogov

Mladinci, ukrivljeni lok:
2.mesto: KLEMEN ŠTRAJHAR, 574 krogov

Kadeti, ukrivljeni lok:
1.mesto: GAŠPER ŠTRAJHAR, 569 krogov

Kadetinje, ukrivljeni lok:
3.mesto: MAŠA RAJH, 521 krogov

Dečki, ukrivljeni lok:
2.mesto: ŽIGA RAVNIKAR, 523 krogov

Deklice, ukrivljeni lok:
2.mesto: EVA VENE, 416 krogov

Mlajši dečki, ukrivljeni lok:
3.mesto: DOMEN HORJAK, 512 krogov

Ekipe člani, ukrivljeni lok: 
1.mesto: JAKA KOMOČAR, KLEMEN ŠTRAJHAR, DEN HA-
BJAN, 1735 krogov
Ekipe kadeti, ukrivljeni lok:
2.mesto: GAŠPER ŠTRAJHAR, LUKA GJURIN, ŽIGA RAVNI-
KAR, 1637 krogov
3.mesto: GAŠPER TONIN, LUKA ARNEŽ, JAKOB WEINGERL, 
1575 krogov

Večina naših tekmovalk in tekmovalcev je precej izboljšala svoje 
rezultate glede na lansko dvoransko sezono. Za klubski uspeh so za-
služni naši trije izkušeni trenerji: Matej Zupanc, Matija Žlender in 
Den Habjan, prav tako vsi tekmovalci in tekmovalke, ki preživljajo 
svoj prosti čas na naših dveh urejenih streliščih. Vsem tekmovalkam 
in tekmovalcem iz srca čestitamo za dosežene uspehe.

Člani LKK

DVORANSKO DRŽAVNO PRVENSTVO V LOKOSTRELSTVU

KAMNIŠKI LOKOSTRELCI IN 
LOKOSTRELKE ZOPET MED NAJBOLJŠIMI

Ekipni državni prvaki Jaka Komočar, Kle-
men Štrajhar in Den Habjan s trenerjem 
Matejem Zupancem.

Naša srebrna dekleta Mateja Andrejka, Maša Rajh in Barbara Šte-
fula.

Absolutni državni prvak Jaka Komočar in 
Gašper Štrajhar na 3. mestu.

Namizni tenis igrajo mladi in stari
Klopčič (K-Moste), 3. Taja Štefa-
nič (TB); učenci 1.-5. razreda : 1. 
Dejan Jokić (MV), 2. Jan Šobar 
(FA), 3. Karlo Zupančič (K-Mo-
ste); učenke 6.-9. razreda : 1. Ema 
Kobal (K-Moste), 2. Urša Koma-
tar (K-Moste), 3. Lara Podlesnik 
(TB); učenci 6.-9. razreda : 1. Jan 
Fink (TB), 2. Žan Planinc (MV), 
3. Jaka Šuštar (Šmartno).

Zaključena 
občinska liga

Tudi starejši igralci smo zelo 

aktivni. Po šestih tednih smo v 
OŠ Marije Vere 17. februarja za-
ključili občinsko namiznoteniško 
ligo. Sodelovalo je rekordnih 20 
ekip, odigranih je bilo 190 eki-
pnih tekem. Ena tekma vsebuje 
dva posamezna dvoboja ter igro 
dvojic. Prvouvrščene štiri ekipe 
so se še enkrat pomerile v med-
sebojnem »final fouru«. 

Zmagala je Avtoelektrika 
Cvirn (Kovič Anton, Kralj 
Tone) pred ŠD Šmarca (Bri-
novec Janko, Svetec Gregor). 
Bronaste kolajne sta prejeli ekipi 

Solni Tempelj (Nadvešnik Mar-
jan, Grudnik Franci, Nadvešnik 
Dejan) ter Gumiz (Sikošek Edo, 
Bombač Martin). 

V počastitev občinskega pra-
znika pripravljamo dva velika 
namiznoteniška tekmovanja: 
24. marca občinsko prvenstvo 
in 31. marca odprto prvenstvo 
Kamnika.

 V Ljubljanski ligi še naprej 
prepričljivo vodi naš Sokol Ka-
mnik z devetimi zmagami in le 
enim porazom. Vse ljubitelje na-
miznega tenisa prijazno vabimo 
na ogled naših tekmovanj.

ŽELJKO ĐURIĆ

Najboljše igralke namiznega tenisa od 1. do 5. razre-
da v občinah Kamnik in Komenda … … ter najboljši igralci od 1. do 5. razreda.



Čeprav odbojkarice Calcit Volleyballa v modri skupini državnega pr-
venstva ne blestijo, so si že krog pred koncem rednega dela tekmovanja 
zagotovile prvo mesto. To tudi pomeni, da bodo v končnici državnega 
prvenstva, v kateri bodo v četrtfinalu igrale z ekipo Formis Bell, imele 
prednost domačega igrišča. Tudi v pričakovanem finalu z Novo KBM 
Branikom, s katero se bodo konec tega tedna pomerile tudi v polfinalu 
zaključnega turnirja srednjeevropske lige, ki bo v Mariboru. Drugi polfi-
nalni par na tem turnirju bo SVS Post z Dunaja in Slavija iz Bratislave.

Kamničanke so v modri skupini v četrtem krogu nepričakovano izgubi-
le točko v Murski Soboti, ko jim jo je odvzela Kema Puconci. Varovanke 
Olega Gorbačova so igrale brez obolele Jelene Strel Kosmač, ki pa je že 
bila v ekipi v naslednjem krogu, ko so slovenske pokalne zmagovalke 
v gorenjskem derbiju gostile Zgornjo Gorenjsko in zmagale s 3:0. Tudi 
naslednje tri tekme v modri skupini so kamniške odbojkarice igrale v do-
mači športni dvorani, po vrsti pa so »padle« Aliansa, ki jim je odvzela niz 
brez dobljenega niza pa so se domov vrnile odbojkarice Luke Kopra in 
minulo soboto še Pucončanke. Tako so že pred današnjo tekmo zadnjega 
kroga modre skupine, ko bodo v Zabreznici igrale z Zgornjo Gorenjsko 
dokončno na prvem mestu.

»To je tudi tisto, kar smo pred začetkom modre skupine tudi želeli. Po 
zmagi nad Puconci zdaj lahko svoje misli že preusmerimo na zaključni 
turnir srednjeevropske lige in na nov obračun z Mariborčankami,« tre-
ner kamniških odbojkaric Oleg Gorbačov svoje misli že preusmerja na 
sobotni polfinalni obračun z Mariborčankami, z veliko optimizma pa 
drugi vrhunec sezone pričakuje odlična blokerka Jelena Strel Kosmač. 
»Na zaključnem turnirju srednjeevropske lige glede na ekipo, kakršno 
imamo, in glede na kakovost drugih ekip, ki je nekaj slabša kot v prejšnjih 
sezonah, pričakujem, da lahko osvojimo prvo mesto. Vse drugo bo zame 
razočaranje. Nekaj podobnega velja tudi za državno prvenstvo.«

V četrtfinalu in polfinalu končnice se igra na dve zmagi, v finalu pa 
na tri.

Poškodbe in bolezni še naprej krojijo 
usodo Kamničanov

Manj uspeha od odbojkaric Calcit Volleyballa pa imajo v modri sku-
pini prve državne lige odbojkarji. Trenerju Marku Brumnu v tej sezoni 
nikakor ne uspe, da bi igrali v popolni zasedbi. Prav na vsaki tekmi mu 
manjka kakšen od nosilcev igre. V zadnjem času ima težave s hrbtom 
Matjaž Sušec, za katerega je sezona verjetno že izgubljena, s poškodbo 
gležnja se je moral soočiti kapetan ekipe Jan Planinc, z zdravstvenimi 
težavami pa Jan Pokeršnik. In tudi to je botrovalo temu, da bodo kamni-
ški odbojkarji modro skupino končali na tretjem mestu.

Dokončno so si pot do drugega mesta, ki bi jim v morebitnem polfinalu 

V Kamniku in okolici je ravno na tisto noč, ko je Blaža Klemenčič 
pričela s sezono na vročem Cipru, zapadlo pol metra snega. Medtem, ko 
se je večina Slovencev ukvarjala s tem, kako se spopasti z zahtevnimi 
zimskimi razmerami, so imeli Blaža in njena klubska sotekmovalca Ur-
ban Ferenčak ter Gregor Krajnc povsem druge skrbi. Na Cipru jih je 
namreč pričakala elita svetovnega gorskega kolesarstva. Vsi trije so se na 
tekmo več kot očitno dobro pripravili. Mladinec Kranjec je dirko končal 
na tretjem mestu. Blaža Klemenčič, ki se je s trenerjem in Robertom 
Pintaričem in Ferenčakom na prizorišče dirke preselila skoraj naravnost 
s priprav na Kanarskih otokih, pa je na Cipru sezono začela sanjsko. V 
močni konkurenci je za svoj novi klub CALCIT BIKE TEAM osvojila 
prvo zmago. Po dirki je povedala: »Zelo sem zadovoljna z nastopom! Z 
zadnjo zmago sem lani na Kitajskem zaključila sezono 2012, sezono 2013 
pa začenjam z zmago na Cipru. To je odlično.«

Urban Ferenčak je s prvim delom dirke zadovoljen, nato pa je padel, 
si poškodoval golen in bil primoran odstopiti.

Blaža na drugi dirki premagala tudi 
olimpijsko ter svetovno prvakinjo

Šest dni po 
prvi preizkušnji 
so vsi trije Cal-
citovi tekmoval-
ci, ki so bili na 
Cipru, štartali na 
tridnevni gorsko 
kolesarski etapni 
dirki. Že v prvi 
etapi je ponovno 
zablestela Blaža 
Klemenčič in 
premagala celo 
aktualno sve-
tovno ter olim-
pijsko prvakinjo 
v cestni dirki ter 
svetovno prvaki-
njo v ciklokrosu 
izpred nekaj te-

Čeprav fantje še vedno igrajo v okrnjeni zasedbi z osmimi igralci, se 
to v zadnjih tekmah sploh ne opazi. V 14. krogu so se na domačem tere-
nu spopadli z ekipo iz Slovenskih Konjic in zmagali z rezultatom 71:66. 
V 15. krogu pa so Kamničani odšli na gostovanje v Nazarje. Pričakovali 
smo napeto tekmo, saj se je domača tekma v prvem delu sezone z istimi 
nasprotniki odločila v zadnjih sekundah. Tokrat pa temu ni bilo tako. 
Košarkarji Calcit Basketball so tekmo odločno začeli in že po prvem pol-
času vodili za solidnih šest točk. Podobno igro smo gledali tudi v drugem 
polčasu. Predvsem kapetan Grega Kajnih, ki je ob koncu tekme dosegel 
26 točk, in odlični Peter Ulčar s 23-imi točkami sta svojo ekipo pripeljala 
do prepričljive zmage. Kako dobro so igrali Kamničani pove tudi to, da 
so ob koncu tekme dobili tudi aplavz navijačev nasprotne ekipe. Končni 
rezultat je bil 67:89.

V nedeljo, 24. februarja, pa so eno pomembnejših tekem odigrali tudi 
pionirji U-14. V prvi tekmi kvalifikacij za 1. SKL so v kamniški hali pričakali 
ekipo Stražišča. Gostje so odlično začeli in po prvi četrtini vodili za trinajst 
točk. Nekoliko boljšo igro smo videli v drugi četrtini, ko sta bili ekipi bolj 
izenačeni, a zaostanek je ob polčasu še vedno znašal enajst točk. V drugem 
polčasu so se Kamničani nekajkrat približali gostom, ki so vedno našli 
pravi odgovor. Tudi zadnji napad se je Kamničanom izjalovil in končni 
rezultat je bil 52:62.

Fantje pravijo, da so izgubili le prvi polčas. V drugem, ki bo prihodnji 
teden v Stražišču, so odločeni pokazati boljšo igro in se uvrstiti v 1. SKL.

Prav tako tudi naša članska ekipa napoveduje borbeno igro in nove 
zmage. Nova priložnost bo že v soboto, 9. marca, v Komendi, nato pa 16. 
marca pričakujejo vodilno ekipo lige, ki v tej sezoni še ne pozna poraza, 
ekipo Krka mladi iz Novega mesta. Vljudno vabljeni na ogled novih zmag 
Kamniških košarkarjev!

Robert Prosen

V Svetovnem pokalu v smučarskih skokih se tekmovanja odvijajo s sve-
tlobno hitrostjo. Po odličnih nastopih naših reprezentantov skozi vso zimo 
sta nas v Klingenthalu razveselila Jaka Hvala s svojo prvo zmago, Kamni-
čane in Mengšane pa še posebej Matjaž Pungertar – Mato z odličnim 15. 
mestom, svojo najboljšo uvrstitvijo v svetovnem pokalu. Pungertar je svojo 
pripravljenost, ki jo je pred nemško turnejo pilil tudi s klubskim trenerjem 
Alešem Selakom, potrdil že na članskem državnem prvenstvu 5. februarja 
v Kranju, kjer je osvojil 3. mesto za odličnima Prevcem in Hvalo.

Dobra forma slovenskih A reprezentantov v tej sezoni je Pungertarju 
omogočila »le« mesto rezervista na Svetovnem prvenstvu nordijcev v dolini 
Fiemme, a mu je selektor Janus na podlagi prikazanih skokov s treningo, 
priložnost ponudil že na prvi tekmi, na napravi s kritično točko K95. Z 
odličnim 24. mestom je Mato potrdil nivo forme v letošnji zimi in tako 
upravičil zaupanje glavnega trenerja.

Na ekipni tekmi na veliki napravi, kjer so naši orli branili ekipni bron 
iz SP v Oslu izpred dveh let, naša pričakovanja niso bila izpolnjena. Kljub 
odličnim ekipnim in posamičnim rezultatom v tej zimi se razpoloženi Kra-
njec, Tepeš, Hvala in Prevc v Predazzu kot ekipa niso znašli. Pričakovanja 
sta tako izpolnila le Mato in šampionski Prevc, ki se je ovenčal z bronasto 
in srebrno medaljo s posamičnih tekem.

Ostali tekmovalci iz Smučarsko skakalnega kluba Mengeš so se udele-
ževali tekmovanj v Slovenskem pokalu, saj je zima nasula snega in končno 
omogočila izvedbo tekem. Posebej velja omeniti devetletnega Taja Ekarta 
in enajstletnega Jureta Močnika, ki se rezultatsko redno spogledujeta s 
prvo šesterico, posegata pa tudi po uvrstitvah na zmagovalnem odru. 
Mladinca – nordijska kombinatorca v kategoriji do 18 let Aljaž Ogrinc in 
Leon Šarc sta na državnem prvenstvu zasedla odlično 2. oziroma 3. mesto, 
v isti starostni skupini pa se je v skokih z naslovom državnega prvaka okitil 
Anže Lanišek, naš lanskoletni mladinski Olimpijski prvak.

Nastopil je marec in po skandinavski turneji bo svetovna skakalna elita 
tudi letošnji svetovni pokal zaključila s tridnevnim tekmovanjem v poletih 
v naši Planici. Kot vsako leto si bomo sobotno tekmo, 23. marca, ogledali 
skupaj v organizaciji SSK Mengeš, zato vas vabimo, da se nam pridružite. 
Za informacije pokličite 031-681-358.

M.Š. 

Iz tabora Calcit Volleyballa

Slovenske pokalne 
zmagovalke v končnico  
z najboljšega položaja

BLAŽA KLEMENČIČ NA CIPRU ODLIČNA

KOŠARKARJI CALCIT 
BASKETBALL UJELI  
PRAVO FORMO

Mato tudi v Predazzu  
med trideset

končnice omogočil prednost 
domačega igrišča, zaprli na 
gostovanju v Murski Sobo-
ti, kjer jih je domača Pan-
vita Pomgrad premagala s 
3:2. V nasprotju s tekmo v 
Mariboru so bili Kamniča-
ni tisti, ki so povedli z 2:0 
v nizih, popoln preobrat pa 
je uspel Sobočanom. Da 
Kamničani znajo igrati so 
dokazali v tekmi s Saloni-
tom, ki so ga premagali s 
3:0. Žal pa so samo tri dni 
pozneje, minulo soboto, na 
domačem igrišču nepričako-
vano izgubili z Mariborčani. 
Na srečo poraz zanje ni bil 
usoden, morda je bil celo 
dobrodošel, kajti dejstvo je, 
da bodo v končnici morali 
igrati bistveno bolje, kot so 
igrali v modri skupini, če bodo želeli uresničiti svoj cilj, to pa je igranje 
v finalu državnega prvenstva. V četrtfinalu, prva tekma bo na sporedu 
prihodnjo sredo, bodo igrali s Šoštanjem Topolšico.

»Čeprav smo v modri skupini osvojili le tretje mesto in v polfinalu 
končnice ne bomo imeli prednosti domačega igrišča, se ne mislimo kar 
tako predati. Naš končni cilj ostaja uvrstitev v finale. Temu bomo v na-
daljevanju sezone vse podredili,« navijačem kamniškega kluba obljublja 
obetavni libero Klemen Hribar.

Druga ekipa Kamničank na pragu 
druge lige

Z dobrimi igrami v 3. DOL – zahod nadaljujejo odbojkarice druge 
ekipe Calcita, ki so v 19. krogu resda izgubile v Zabreznici proti nepo-
srednim konkurentkam za prvo mesto, vendar so Žirovničanke zmagale 
le s 3:2, to pa pomeni, da so Kamničanke še naprej na prvem mestu. »Ne 
glede na poraz proti Žirovnici, je za nas najpomembneje, da še vedno 
sami odločamo o prvem mestu,« je poraz svojih varovank komentiral 
Franci Obolnar, ki je pred tremi leti s prvo ekipo Calcita osvojil na-
slov državnih prvakinj. Kamničanke so v 17. krogu v gosteh, v še eni 
izredno pomembni tekmi v boju za prvo mesto, premagale Galeb grup 
Robotino iz Izole s 3:1, nato pa so doma brez izgubljenega niza ugnale 
še Kočevje.

Druga moška ekipa Calcita v 3. DOL – zahod je možnosti za na-
predovanje izgubila že v prvem delu sezone, toda to tako ali tako ni bil 
njihov cilj. Tudi zato, ker ekipo v veliki meri sestavljajo še kadeti, pa 
tudi zato, ker so jo načele številne poškodbe. V 17. krogu so v gosteh 
s 3:0 premagali ACH Volley, proti vodilnima ekipama prvenstva pa so 
izgubili z 0:3. Najprej jih je v dvorani OŠ Stranje premagalo Kočevje, 
medtem ko je bil na Brezovici boljši Prigo, ki ga vodi nekdanji igralec 
Calcita Damjan Marinko, ki je s Kamničani na začetku tisočletja osvojil 
tri naslove državnih prvakov.

dnov Marianne Vos. V drugi etapi Blaži ni šlo vse po načrtih, a je 
dirko zaključila na še vedno odličnem tretjem mestu. Zadnji dan pa 
je Blaža odločno napadla prvo mesto, a ji je načrte prekrižala predrta 
zračnica in tako je zadnjo etapo končala na zanjo skromnem 14. mestu. 
V skupni razvrstitvi je bila zaradi skromnega rezultata v zadnji etapi 
na koncu šesta.

Mladinec Gregor Krajnc je vse tri etape končal na dobrem tretjem 
mestu. Tretji je bil tudi v skupni razvrstitvi.

Urban Ferenčak je imel na vseh treh etapah kar nekaj težav s po-
škodbo, ki jo je dobil na prvi dirki in je tako etapno dirko končal na 
39. mestu.

Calcit bike team na pripravah
Kar 34 tekmovalcev in tekmovalk, ki so se udeležili priprav na 

Debelem rtiču, je v tednu počitnic trdo treniralo in nabiralo kilome-
tre za prihajajočo sezono, ki se prične 23. marca v Ajdovščini. Sta-
rejši tekmovalci so imeli zelo naporen program treningov in zato so 
vsak prosti trenutek izkoristili za počitek. Mlajši tekmovalci, ki so 
količinsko trenirali nekoliko manj, pa so popoldanski čas zapolnili s 
plavanjem v bazenu, družabnimi igrami in drugimi športi. Vreme na 
Primorskem v času zimskih počitnic je bilo izredno lepo in zato so se 
vsi udeleženci le s težavo »prisilili«, da so se vrnili domov, kjer jih 
je pričakal sneg.

V času priprav so trenerji vseh selekcij organizirali sedaj že tradi-
cionalno testiranje za vse tekmovalce in tudi njihove spremljevalce. 
Najprej so tekmovalci opravili s posamičnim kronometrom od hotela 
Salinera do Belega križa in nato še dirko s skupinskim štartom od 
Kopra do Šmarij. Tekmovalci so se izkazali, napredek iz prejšnjih 
sezon je pri nekaterih očiten in navijači ekipe CALCIT BIKE TEAM 
si lahko obetajo še eno uspešno sezono.

Številčna udeležba Calcitovih kolesarjev na pripravah.

foto: siol.netUrban Ferenčak, Blaža Klemenčič in Gregor Krajnc 
so tekmovali na Cipru.

Polfinalna turnirja še dosegljiva
V mlajših kategorijah ima predvsem moška kadetska ekipa, ki jo 

vodi Aleš Hribar, težave s številnimi poškodbami in boleznimi. Že vse 
od začetka A lige ne more računati na oba prva sprejemalca Lenarta Pina 
Laha in Anžeta Globevnika, katerima se na vsakem turnirju »pridruži« 
vsaj še po eden, če ne celo po dva igralca. Temu primeren je bil tudi 
izkupiček na tretjem turnirju zahodne skupine A lige v Kanalu, ko so jih 
s 3:0 premagali tako odbojkarji iz Logatca, kot tudi odbojkarji Salonita. 
Čeprav so v šestih tekmah le dvakrat zmagali, imajo še vedno možnosti, 
da se še uvrstijo na polfinalni turnir, kamor vodijo prva štiri mesta. Ka-
mničani so trenutno peti.

Poškodbe so jo zagodle tudi starejšim dečkom, ki so bili na nedelj-
skem turnirju v Ljubljani v zelo okrnjeni zasedbi. Z 0:2 so izgubili proti 
Go Volleyju iz Prvačine in Salonitu iz Kanala. Praznih rok so ostali tudi 
na tretjem turnirju, ki je bil prav tako v Ljubljani, boljši od njih pa so bili 
mladi odbojkarji ACH Zmajčkov in Krke. Trenutno so po osmih odigra-
nih tekmah na petem mestu, na polfinalni turnir vodijo prva štiri mesta.

Bliže polfinalnemu turnirju v A ligi so starejše deklice, ki so na tre-
tjem turnirju v Hrvatinih na prvi tekmi morale priznati premoč Pirana, ki je 
zmagal z 2:0, zato pa so v drugi tekmi z 2:1 premagale domačinke turnirja 
in so trenutno po šestih odigranih tekmah na drugem mestu. Druga ekipa 
starejših deklic igra v B ligi. Na drugem turnirju, ki so ga organizirale na 
OŠ Stranje, so najprej brez izgubljenega niza, premagale ekipo Volleyball 
I Ljubljana, na drugi tekmi pa so jih z 2:0 premagale odbojkarice Vitala II 
iz Ljubljane. Varovanke Maje Guštin, sicer igralke prve članske ekipe in 
nekdanje slovenske reprezentantke, so trenutno na drugem mestu.

MIHA ŠTAMCAR

Pridruži se Calcitovi kolesarski šoli
CALCIT BIKE TEAM ima v svojih vrstah veliko število mladih 

gorskih kolesarjev. Že od leta 2008 je Calcitova gorsko kolesarska 
šola največja v Sloveniji. Število mladih kolesark in kolesarjev se iz 
leta v leto povečuje in zato vse, ki vas zanima kolesarstvo in ste stari 
do 17 let vabimo,da se nam pridružite na treningih! Za več informacij 
pokličite: 051-31-65-64, Mohor Vrhovnik

Pr
im

ož
 M

ah
ko

ve
c



Lovska družina Kamnik

obvešča vse lastnike kmetijskih zemljišč, da

škodo od divjadi v letu 2013
javijo na naslov:
LD Kamnik, Marjan Schnabl,
Koroška cesta 6, 1241 Kamnik.

NAJBOLJŠI SLOVENSKI ALPINISTI
V sredo, 23. januarja, je bila v Kulturnem domu Franca Bernika v 

Domžalah razglasitev najboljših slovenskih alpinistov in športnih plezal-
cev v letu 2012. Kot najboljša alpinista sta bila razglašena Luka Stražar 
(Akademski AO) in Nejc Marčič (AO PD Radovljica). Nagrado za po-
sebne dosežke so dobili Andrej Grmovšek (AO Kozjak), Luka Krajnc in 
Luka Lindič (oba AO – Celje Matica) ter Urban Novak (AO Kamnik). Za 
najboljšo alpinistko leta 2012 je priznanje dobila Tina Di Batista (AO 
Ljubljana – Matica). Nagrado za posebne dosežke pa Nastja Davidova 
(AO Ljubljana – Matica). Za najperspektivnejšega alpinista so proglasili 
Tadeja Krišlja (AO PD Kamnik). Kot najuspešnejši športni plezalec je bil 
proglašen Domen Škofic, kot najuspešnejša športna plezalka pa Nina 
Markovič. Maja Vidmar je dobila priznanje za vrhunske dosežke. Martin 
Bergant, Sergej Apih, Anže Peharc, Jure Raztresen, Tim Unuk in Gregor 
Vezovnik pa so dobili priznanja kot perspektivni plezalci za rezultate 
na svetovnem in evropskem mladinskem prvenstvu in evropskem mla-
dinskem pokalu ter za vzpone v naravnih plezališčih.

TEČAJ ZA VARNO HOJO POZIMI

Društvo GRS Kamnik se ne ukvarja samo kurativno (pomoč ponesreče-
nim, iskanje ljudi in podobno v težko prehodnem terenu), ampak deluje 
tudi preventivno. Zato je 1. in 2. februarja v Domžalskem domu na Mali 
planini organiziralo tečaj za varno hojo pozimi v gore. Udeležilo se ga je 
18 slušateljev iz različnih krajev Slovenije, ki so v petek zvečer poslušali 
zelo zanimiva in poučna predavanja. Miha Pavšek je slikovito predstavil 
snežne plazove in varovanje pred njimi, Urban Iglič prvo pomoč, Dami-
jan Kočar in Matjaž Šerkezi (tudi glavni vodja tečaja) pa varno gibanje 
v snegu, opremo in nevarnosti. Žal je slabo vreme, dež in močan veter v 
soboto dopoldne preprečilo izvedbo praktičnih vaj na terenu. Udeleženci 
imajo možnost, da se udeležijo podobnega tečaja, ki ga bo DGRS Kamnik 
priredila v začetku marca za mladino prav tako na Mali planini, in tam 
nadoknadijo vse, kar jim je preprečilo slabo vreme.

TONE ŠKARJA V NEPALU
Da je bil Škarja v Nepalu, sicer ni nič posebnega. Posebno je to, 

da je šel tja na povabilo nepalske nacionalne zveze gorskih vodnikov 
(NNMGA) kot predstavnik PZS na njihov redni letni zbor, na katerem 
so prvič nepalskim gorskim vodnikom podelili mednarodno priznane 
diplome. NNMGA je bila kot druga gorsko-vodniška organizacija v Aziji 
(prvi so bili Japonci) sprejeta v mednarodno zvezo združenj gorskih 
vodnikov (IFMGA). Povabilo je bilo veliko priznanje za PZS, ki je preko 
NMA (nepalske planinske organizacije) s šolo v Manangu postavila te-
melje varnejšega planinstva oz. alpinizma in gorskega vodništva v Ne-
palu. V tej šoli je s pomočjo slovenskih inštruktorjev znanje za varnejše 
gibanje v gorah pridobilo več kot 840 Nepalcev, ob pomoči Francozov 
pa tudi več kot 30 nepalskih inštruktorjev, ki so sposobni sami voditi 
osnovno kot tudi najzahtevnejše usposabljanje. To priznanje velja tudi 
za člane kamniškega AO PD Kamnik, saj je kar 7 (skupaj 19-krat) članov 
redno sodelovalo na teh usposabljanjih od leta 1980 dalje.

POZIMI V NEPALU
Da mladi iščejo novih poti in odpirajo še neizkoriščene možnosti, 

dokazujeta tudi Urban Novak in Monika Planinc, ki sta od 22. decembra 
do 13. januarja obiskala Rolwalinško pogorje v Nepalu. To je čas kratkih 
dni, večjega mraza in je zato obisk gora običajno bistveno manjši. Glede 
na pogoje je pa takrat tam ogro-
mno možnosti za plezanje zale-
denelih slapov.Tako je bilo tudi 
tokrat. Monika in Urban sta jih 
preplezala kar nekaj, visokih od 
200 do 350 m in se povzpela tudi 
na Jalung Ri (5630 m). Razmere so 
bile odlične, malo snega, dober 
led, na soncu pa precej toplo.

BOJČ

Okolju prijazni planinski 
koči na Kokrskem  
in Kamniškem sedlu

Na 2. konferenci o planinskem gospodarstvu konec januarja 
je Planinska zveza Slovenije slovesno podelila prve certifika-
te »Okolju prijazna planinska koča«.

Med dobitniki sta tudi koči Planinskega društva Kamnik - Coj-
zova koča na Kokrskem sedlu in Kamniška koča na Kamni-
škem sedlu. Certifikata sta prevzela oskrbnika Rajko Balantič 
in Roman Resnik.

Presoja planinskih koč je potekala v letu 2012, prejemniki tega pri-
znanja pa so zavezani, da s celotnim upravljanjem koč vplivajo prija-
zno in z minimalnimi negativnimi vplivi na okolje, kjer koče stojijo.

Od leta 2012 v Društvu upo-
kojencev Motnik-Špitalič de-
luje kulturna sekcija. Za nami 
je že kar nekaj dogodkov, ki 
smo jih organizirali ali v njih 
sodelovali. Z nastopom smo 
popestrili druženje upokojen-
cev v Lovskem domu na Peči, 
sodelovali na proslavi krajev-
nega praznika na Slopeh in v 
svoji sredini gostili novinarko 
in pisateljico Mileno Miklav-
čič. Predstavila nam je svojo 
knjigo in vodila razgovor o 
medsebojnih odnosih.

Počastili slovenski 
kulturni praznik

V četrtek, 7. februarja, smo 
v kulturnem domu v Motniku 
pripravili prireditev, ki smo jo 
naslovili »Ob slovenskem kul-
turnem prazniku – medgene-
racijsko druženje.« V programu 
so sodelovale vse generacije od 
šolarjev do upokojencev. Nasto-
pili so učenci PŠ Motnik, Vesna 
in Gašper Drolc, Nina Sempri-
možnik, Klara in Maša Vrtač-
nik, Janja in Monika Pestotnik, 
Božo Zupančič, gostje - Folklor-

Cene pomoči na 
domu ostajajo 
nespremenjene

Z Zavodom Pristan, ki v občini Kamnik na podlagi koncesijske po-
godbe izvaja storitev pomoč na domu, je bila podpisana letna po-
godba. Zavod Pristan trenutno izvaja storitve po ceni, ki je bila sprejeta 
leta 2011. V letu 2012 in 2013 cena ostaja nespremenjena.

Občinski svet Občine Kamnik je 22. 6. 2011 sprejel sklepe o višini 
cen storitev:

opravljene storitve; 
-

vljene storitve; 

opravljene storitve. Ureditev cene se opravi v skladu z določili Pravil-
nika o metodologiji za oblikovanje cen socialno varstvenih storitev 
(Uradni list RS, številka: 87/06, 127/06, 8/07, 51/08, 5/09 in 6/12). 

Občina Kamnik te cene storitve za uporabnika sofinancira v 
višini 78,55 odstotka, kar pomeni:
- cena storitve pomoči na domu za uporabnika znaša 3,46 EUR 

za opravljeno uro storitve; 
cena storitve pomoči na domu za uporabnika v nedeljskem 
času znaša 6,05 EUR za opravljeno uro storitve; 
cena storitve pomoči na domu za uporabnika znaša za praz-
nične dni 6,57 EUR za opravljeno uro storitve. 

V letošnjem letu je v proračunu za izvajanje storitve pomoči na domu 
zagotovljenih 168.000 evrov. Potreba po tovrstnih storitvah v občini 
narašča, trenutno se mesečno oskrbuje približno 40 uporabnikov. 

Ker je bilo zunaj premokro, prehladno in preveč vetrovno, je bil del 
praktične uporabe prikazan kar v Domžalskem domu.

V sredo, 27. februarja, se je na 2. redni seji sestal svet DSO Ka-
mnik, ki je v novi sestavi začel svoj mandat januarja letos. Na seji 
je obravnaval in sprejel letno poročilo za leto 2012 ter program dela 
in finančni načrt za leto 2013.

Skupna kapaciteta DSO Kamnik je 223 do 226 ležišč. 
V letu 2012 je bilo v Dom sprejetih 52 stanovalcev, od tega 38 ob-

čanov Kamnika in 3 občani Komende. V zadnjih petih letih vodstvo 
Doma opaža, da se zmanjšuje število prosilcev za sprejem v DSO 
Kamnik. Leta 2008 je bilo prosilcev še 509, lani pa le še 253; od tega 
je bilo 71 prosilcev iz občine Kamnik in 9 iz občine Komenda. Ob 

dejstvu, da sta bila zgrajena dva nova domova za starejše občane v 
Domžalah in Mengšu ter vse slabšem ekonomskem stanju upoko-
jencev in njihovih svojcev, se lahko v letošnjem ali prihodnjih letih 
zgodi, da v DSO Kamnik ne bodo zasedene vse postelje.

Konec leta 2012 je bilo v DSO Kamnik zaposlenih 106 delav-
cev. V letu 2012 je bilo v program javnih del v Domu vključenih 9 
brezposelnih oseb. V letu 2012 je bilo v program opravljanja dela 
v splošno korist (namesto plačila denarne kazni zaradi prekrškov) 
vključenih 13 oseb, ki so pomagali pri vzdrževanju, čiščenju, v ku-
hinji in v pralnici. Zaradi uveljavitve Zakona o uravnoteženju javnih 
financ je bilo omejeno delo dijakov in študentov na minimum v času 
poletnih dopustov. V lanskem letu je v Domu delovalo 32 prostovolj-
cev, v program prostovoljstva je bilo vključenih več kot 50 stano-
valcev. V program dnevnega varstva je bilo vključenih povprečno 7 
uporabnikov. Dom je v povprečju vsak dan pripravil in razvozil 65 
kosil za zunanje uporabnike.

Dobro poslovanje Doma tudi v težjih 
razmerah

V letu 2012 je imel DSO Kamnik 3.354.287 evrov prihodkov, 

kar je bilo 2% več od načrtovanih ter 3.171.183 evrov odhodkov, 
kar je bilo 5% manj od načrtovanih. Presežek prihodkov v vrednosti 
183.104 evrov se bo porabil za dokončanje sanacije kleti po poplavah 
pred leti in delno prenovo oddelkov 3 in 4.

Oskrba je prinesla 216 tisoč evrov presežka, zdravstvena nega je 
prinesla 62 tisoč evrov izgube, tržna dejavnost pa 28 tisoč evrov pre-
sežka. Prihodki iz zdravstvene nege, ki jih plača Zavod za zdravstve-
no zavarovanje Slovenije (ZZZS), so komajda pokrili stroške dela. 
Izguba na postavki zdravstvene nege se bo v letu 2013 še povečala, 
ker je vlada RS sprejela sklep, da se cene zdravstvenih storitev v letu 
2013 znižajo za še dodatne tri odstotke.

Dom že vrsto let izvaja varčevalne ukrepe na vseh področjih, pred-
vsem pri vzdrževanju, izobraževanju delavcev, nakupu drobnega in-
ventarja, zaposlovanja preko študentskega servisa. Notranjih rezerv za 
zniževanje stroškov ni več, dodatno zniževanje stroškov bo pomenilo 
zniževanje standarda bivanja stanovalcev v domu.

V letu 2013 DSO Kamnik načrtuje za 3.221.590 evrov prihod-
kov in enako višino odhodkov. Na podlagi obračunane amortizaci-
je v letu 2013 in neporabljene amortizacije iz preteklih let v višini 
723.100 evrov in presežkov prihodkov nad odhodki za leto 2012 in 
iz preteklih let v višini 391.662 evrov Dom načrtuje 500.000 evrov 
vreden prizidek (na mestu sedanjih garaž), 378.000 evrov vredno 
delno prenovo oddelkov 3 in 4 in še cel kup manjših vlaganj. Vse 
skupaj je za investicije v letu 2013 na voljo 1.114.762 evrov, ki jih 
je Dom v preteklih letih zbral na podlagi obračunane amortizacije in 
pozitivnega poslovanja.

Na koncu bi rad pohvalil strokovno ekipo DSO Kamnik, direktorico 
Marijo Rems, namestnico direktorice za področje zdravstvene nege 
in oskrbe Marjeto Kotnik in pomočnico direktorice za finančno po-
dročje Ireno Rozman Gaberšek, da odlično vodijo Dom v teh težkih 
in turbulentnih časih.

Predsednik sveta  
Doma starejših občanov  

Kamnik  
asist. dr. JANEZ RIFEL, dr. med. 

Dom starejših občanov Kamnik posluje pozitivno 
in načrtuje investicije preko milijon evrov

Konec leta 2012 je bilo v Domu starejših občanov Kamnik 223 sta-
novalcev, 177 jih je bila iz kamniške občine, 8 iz Komende, 16 iz 
Ljubljane, 7 iz Domžal ter nekaj iz drugih občin. 

178 je bilo žensk in 45 moških, povprečna starost žensk je bila  
84 let, povprečna starost moških pa 75 let. Najstarejša ženska je bila 
stara 104 leta, najstarejši moški pa 91 let.

NOVICE IZ DU MOTNIK-ŠPITALIČ

na skupina DU Komenda, Mla-
di ansambel Šus in članice DU 
Motnik-Špitalič. Vzdušje v dvo-
rani in na odru je bilo enkratno. 
Obiskovalci so bili navdušeni, 
nastopajoči pa smo bili zelo ve-
seli, ker je prireditev tako dobro 
uspela. In kot je ob koncu pove-
dala povezovalka, smo dokazali, 

da starost ni pomembna ne pri 
plesu, ne pri petju ali igranju in 
ne pri recitiranju. Najlepše pa je, 
ker sodelujemo in ustvarimo ne-
kaj prijetnega za našo skupnost. 
Velja ponoviti.

Naslednjič se bomo srečali v 
marcu, ko bomo pripovedovali 
ali poslušali zgodbe in pesmi v 

izvedbi naših članic in članov. 
Druženju smo dali naslov »Jaz 
ženska, ti moški«. Vsa srečanja 
in prireditve so zelo dobro obi-
skane, zato se veselimo novih 
izzivov. 

MAJDA ZUPANČIČ
DU Motnik - Špitalič

Ob slovenskem kulturnem prazniku so se povezale vse generacije, od šolarjev podružnične šole Motnik (na 
fotografiji) do upokojencev.



Vsa toplina tvojega srca
in vsa tvoja ljubezen
ostajata za vedno z nami.

ZAHVALA

V 91. letu nas je zapustila naša draga 
mama

ALOJZIJA ŽGUR
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za vso podporo, podarjeno cvetje, sveče in spremstvo na njeni zadnji 
poti. Hvala tudi g. župniku za lepo opravljen obred, praporščakom 

DU Kamnik in citrarju Tomažu Plahutniku.

Vsi njeni

Februar 2013

Kje si mama naša,
Kje je mil tvoj obraz…
Kje je roka tvoja,
Ki skrbela je za nas…

ZAHVALA

V 90. letu je sklenila svojo življenjsko pot

MARIJA URANKAR
po domače Mimi, iz Duplice, Ljubljanska cesta 78

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in sveče.

Zahvala gospodu župniku Janezu Gerčarju za opravljen pogrebni obred, 
cerkvenim pevcem iz Blagovice za sočutno zapete žalostinke, govorniku 

iz Zveze borcev Kamnik, trobentaču ter praporščakom.
Vsem, ki ste jo pospremili na njeno poslednjo pot, iskrena hvala.

Vsi njeni
Februar 2013

Živeli in govorili bomo tako,
kot si nas naučila,
v srcih te bomo imeli za to,
kar si nam podarila.

ZAHVALA

V 74. letu se je v soboto, 9.2.2013, zaradi 
bolezni od nas poslovila naša draga mami, 

sestra, teta, tašča in babi

SLAVKA ŽMAVC
iz Kamnika, Ul. Kamniško zasavskega odreda 8

Najlepše se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem za vso pomoč, podporo, izrečena sožalja, 
podarjeno cvetje, sveče, svete maše in spremstvo na njeni zadnji poti.
Posebno se zahvaljujemo varovancem, njihovim staršem in 
kolektivu VDC Sožitje Kamnik, njeni zdravnici Damjani Plešnar 
Cvirn, med. sestri Heleni, patronažni službi Zdravstvenega doma 
Kamnik, gospodu župniku Antonu Dularju za lepo opravljen obred 

in pevcem Tunjiškega okteta za zapete pesmi.

Žalujoči: Vsi njeni

Februar 2013

Ni smrt tisto, kar nas loči
in življenje ni, kar druži nas. 
So vezi močnejše, 
brez pomena zanje so
razdalje, kraj in čas. 

(M. Kačič)

ZAHVALA

V 90. letu starosti je umrl naš dragi mož, 
ata in dedi

LOJZE POVŠE
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in  

prijateljem za izrečena sožalja, tolažilne besede, podarjene sveče 
in cvetje.

Zahvala tudi praporščakoma in trobentaču. 

Žalujoči: žena Pepca, sin Iztok, vnuka Jure in Luka 

Februar 2012 

Kogar imaš rad
nikoli ne umre,
le neskončno daleč je.

ZAHVALA

Po težki bolezni nas je v 71. letu starosti 
zapustil dragi mož, ati, ata, tast, brat in 

stric

NIKO MALETIČ
iz Nevelj

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja in podarjene sveče ter spremstvo 

na njegovi zadnji poti. 
Hvala dr. Ambroževi za dolgoletno zdravljenje. 

Zahvala tudi g. župniku, pevcem in PGD Nevlje.

Vsi njegovi

Februar 2013

Kje tvoje dobro je srce,
kje tvoje zlate so roke,
v nebesih zdaj mirno spiš,
v spominih naših še živiš.

ZAHVALA

V 83. letu življenja nas je po težki bolezni 
zapustila naša draga mami, stara mama, 

prababi, sestra, teta in tašča

MARIJA BREMŠAK
iz Kamnika, Steletova 11

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem 
ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, darovali cvetje, 
sveče in za sv. maše. Hvala g. župniku Dularju za obisk na domu in 
lepo opravljen pogrebni obred s sv. mašo, dr. Jermanovi za pomoč, 
ki jo je nudila v njenih zadnjih trenutkih, hvala tudi trobentaču in 

pevcem kvarteta Grm.

Žalujoči: Vsi njeni

Februar 2013

Življenje naše zdaj je prazno,
ko tebe več med nami ni.
Spomin na tebe ne ugasne
in solza se ne posuši.

ZAHVALA

Ob neizmerni bolečini in dolgi bolezni nas 
je v 77. letu zapustila naša draga mami, 

stara mama, tašča in teta

IVANA SPRUK
z Gozda 22

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, še posebej Francki 
Osolnik in Mariji Resnik, prijateljem, znancem, nekdanjim sodelavcem 
Svilanita, osebni zdravnici dr. Dolenčevi in sestri Jani Sušnik iz ZD 
Kamnik za dolgoletno pomoč, posebna zahvala tudi patronažni sestri 

Katarini Beznik in osebju urgentne službe ZD Kamnik. 
Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo pospremili na njeni zadnji poti, 
podarili sveče, darovali za maše, finančno pomoč, nam izrekli sožalja 

ter nas tolažili v težkih trenutkih.
Zahvala gospodu župniku Pavletu Piberniku za lepo opravljen pogrebni 
obred, vaščanom-pogrebcem, pevcem in pevkam pod vodstvom Karle 

Urh za ganljive pesmi v slovo. 
Hvala vsem, ki ste kakorkoli pomagali in nam stali ob strani.
Žalujoči: sin Jože, hčerki Ema in Marija z družinama, 

vnukinji in vnučki
Februar 2013

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpel sem,
in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA

Po hudi bolezni nas je zapustil naš mož, 
oče, dedek in tast

ANDREJ BOŠTIC
z Duplice pri Kamniku

Iskrena hvala vsem za vso pomoč, podporo, za darovano cvetje in 
sveče, izrečeno sožalje in spremstvo na njegovi zadnji poti.

Še posebej hvala g. župniku Janezu Gerčarju za lepo opravljen 
obred,

pevcem Krt za ganljivo petje, trobentaču in gasilcem za častno slovo.

Vsi njegovi

Duplica, februar 2013

Pomlad prišla bo na tvoj vrt
pogrinjati zeleni prt.
Tebe ne bo več tam našla,
zajokala bo in odšla. 

ZAHVALA

V 87. letu nas je zapustila mami, babica in 
prababica, sestra in teta

ANA PAVLIČ
Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za vso 

podporo v težkih trenutkih. 
Hvala dr. Jermanovi in sestri Mateji iz Zdravstvenega doma Kamnik, 
osebju Doma starejših občanov Kamnik, še posebej Majdi Flerin za 

vso skrb in človeško toplino. 

Vsi njeni

Februar 2013  

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno boli.

(T. Pavček)

ZAHVALA

Mnogo prezgodaj nas je zapustil naš dragi 
mož, oči, dedi in sin

SREČKO KRALJ
z Duplice

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem, učencem 3. E razreda GSŠRM Kamnik, sodelavcem Stola, 
dr. Logarju in sestri Tatjani iz ZD Kamnik, dr. Rajerjevi in sestri 
Petri, dr. Ivanetičevi in osebju C1 oddelka OI Ljubljana. Zahvala 

prijatelju Iztoku za ganljiv govor, pevcem Grm in trobentaču.
Hvala za izrečena sožalja, cvetje in sveče ter vsem, ki ste ga 

pospremili na njegovi poslednji poti.

Žena Emina, sin Andraž, hčerki Saša in Ingrid z družinama,  
mama Cilka

Januar 2013

Spomin je kot pesem, ki v srcih odzvanja,
spomin je kot cvet, ki nenehno poganja,
spomin je svetloba, ki dušo obliva,
spomin je ljubezen, ki v srcu prebiva.

ZAHVALA

Ob izgubi dragega strica in svaka 

JANEZA MOČNIKA
po domače Koširjevega Janeza  iz  Buča 2

se iskreno  zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom,  prijateljem, 
znancem in krajanom, ki ste se od njega poslovili  in ga pospremili 
na njegovi zadnji poti, za izražena sožalja, darovano cvetje, sveče 

in svete maše.
Hvala gospodu župniku Simonu Lorberju za lepo opravljen pogrebni 
obred, pevcem za ganljivo petje in trobentaču za čutno zaigrano 

pesem.
Hvala vsem, ki ga ohranjate v spominu.

Žalujoči vsi njegovi.
Buč, februar 2013

Srce tvoje več ne bije,
bolečin več ne trpiš,
nam pa žalost srce trga, solza lije iz oči, 
dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni. 

ZAHVALA

Po težki bolezni nas je v 65. letu zapustil 
naš dragi mož, oče, dedi, tast, brat, stric, 

svak in prijatelj

ANTON KOLAR
po domače Čarmanov Tone z Velikega hriba 8

Ob nenadni izgubi se iskreno zahvaljujemo za vso nesebično pomoč 
sorodnikom, prijateljem, znancem, podjetju Starman, predvsem pa 
sosedom, za vse tolažilne besede, podarjene sveče, cvetje, svete 

maše in denarno pomoč.
Iskrena hvala tudi patronažnima sestrama Majdi in Lojzki. Hvala 

tudi dr. Jermanovi in med. sestri Mateji za vso pomoč.
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga tako številno pospremili 
na njegovi zadnji poti, gospodu župniku za lepo opravljen obred, 
pevcem Gašperju, kvartetu Grm in trobentaču za lepo in čutno petje, 
radio klubu Zgornji Tuhinj,  gasilcem, praporščakom ter Marjanu 

Drolcu  in Matjažu Bajde za lepe besede slovesa.
Vsem, ki ste ga imeli radi, še enkrat hvala.

Žalujoči vsi njegovi
Veliki hrib, februar 2013

ZAHVALA

Ob izgubi moža, ata, starega ata, brata in 
strica

IVANA KOŽELJA
se zahvaljujemo vsem svojcem, prijateljem, sosedom in znancem, 
ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. Zahvala tudi pevcem, 

župniku, harmonikarju in članom društva ZŠAM Kamnik.
Posebna zahvala Tonetu Krošlju in Poldi Rudan za skrb in pomoč 

v času njegove dolgotrajne bolezni.
Hvala vsem za podarjene sveče, cvetje, svete maše in  

denarno pomoč. 

Žalujoči: žena Pepca, hčerka Branka z možem Bojanom, sin 
Zlatko in vnuki Urška, Jure in Alenka

Februar 2013



+1000 € BONUSA*

Akcijska ponudba izbranih izdelkov  
od 15. 3. 2013 do 31. 3. 2013  
v Etini industrijski prodajalni  

v Kamniku.

AKCIJSKA PONUDBA
SLADKOR, MOKA, JEDILNO OLJE

AGRO PRO MET CER KLJE
Ul. 4. okt. 10, Cer klje, tel.: 04/252 64 40

STEKLARSTVO IRMI

*  izdelava termopan stekla

*  brušenje stekla in ogledal

*
*
*  okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

ALU in PVC 

okna in vrata

www.irmi.si


